

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ - (၂၁) ရာစုပင်လုံ(ဒုတိယအစည်းအဝေး)အား ဂုဏ်ပြုပါ၏



ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ - (၂၁) ရာစုပင်လုံ (ဒုတိယအစည်းအဝေး) ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားစဉ်။

ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ်၊ ဂုဏ်သိက္ခာရှိတဲ့အနာဂတ်ကို ရယူပိုင်စိုးမယ်ဆိုတဲ့ ယုံကြည်မှုတွေနဲ့ အားလုံးရင်ဆိုင်ကျော်လွှားသွားမယ်ဆိုရင် နိုင်ငံရဲ့အောင်မြင်မှုသာမက ကမ္ဘာ့အောင်မြင်မှုဖြစ်လာ

နေပြည်တော် မေ ၂၄

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ - (၂၁) ရာစုပင်လုံ (ဒုတိယအစည်းအဝေး) ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန(၂) (MICC-2) ၌ ကျင်းပသည်။

ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေနှင့် ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူ၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်း၊ ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး၊ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၊ နိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးညွန့်၊ ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှသိန်း၊ ဒုတိယတပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယ

ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း၊ လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများ၊ ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော် ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ် သုံးသပ်ရေးကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ပြည်ထောင်စု ရှေ့နေချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန် အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ၊ ငြိမ်းချမ်းရေးကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်များ၊ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲ ရေးမှူး (ကြည်း၊ရေလေ)၊ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊ လွှတ်တော် ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌများ၊ အစိုးရ၊ လွှတ်တော်နှင့် တပ်မတော်သားအစုအဖွဲ့ မှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့

NCA လက်မှတ်ရေးထိုးထားသည့် နိုင်ငံရေးပါတီများအပြင် NCA လက်မှတ် မရေးထိုးရသေးသည့် 'ဝ' ပြည်သွေးစည်းညီညွတ်ရေးပါတီ၊ 'ဝ' ပြည်သွေးစည်း ညီညွတ်ရေးတပ်မတော်(UWSP/UWSA)၊ ရက္ခိုင့်တပ်မတော်(AA)၊ တအာင်းအမျိုးသားလွတ်မြောက်ရေးတပ်မတော်(TNLA)၊ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီ မဟာမိတ်တပ်မတော်(NDAA)၊ မြန်မာအမျိုးသားဒီမိုကရက်တစ် မဟာမိတ် တပ်မတော်(MNDAA)၊ ရှမ်းပြည်တိုးတက်ရေးပါတီ၊ ရှမ်းပြည်တပ်မတော် (SSPP/SSA)၊ ကချင်လွတ်မြောက်ရေးအဖွဲ့၊ ကချင်လွတ်မြောက်ရေးတပ်မတော် (KIO/KIA)တို့မှ ကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက်။



သဒ္ဓါထက်သန် မြန်မာအားမာန် ကမ္ဘောဇဘဏ်

ကြေးမုံ

ပင်လုံ၏ ပေါင်းစည်းမှုစွမ်းအား

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ-(၂၁)ရာစုပင်လုံ ဒုတိယအစည်းအဝေး စတင်နေပြီ။ ပင်လုံသည် ပေါင်းစည်းမှုစွမ်းအားကို ဖော်ကျူးထားသည်။

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ-(၂၁)ရာစုပင်လုံကို အစိုးရသစ် တာဝန်ယူပြီး ခြောက်လတစ်ကြိမ်ကျင်းပရန် စီစဉ်ခဲ့ရာ တစ်နှစ်တာကာလ ကျော်လွန်ပြီး ယခုဒုတိယအကြိမ် ကျင်းပခြင်းဖြစ်သည်။

ပြည်တွင်းသာမက နိုင်ငံတကာပါ စိတ်ဝင်တစားစောင့်ကြည့်နေ သည့် (၂၁)ရာစုပင်လုံအစည်းအဝေးတွင် ရလဒ်ကောင်းများပေါ်ထွက်လာ အောင် ပေါင်းစည်းမှုစွမ်းအားများကို ထုတ်ဖော်ပြသကြရမည်ဖြစ်သည်။

ထိုသို့ စုံစုံညီညီတက်ရောက်နိုင်ခြင်းသည် မြန်မာနိုင်ငံရေးသမိုင်း တွင် မော်ကွန်းထိုးနိုင်မည့် အခွင့်ကောင်းတစ်ခုကို ရရှိလိုက်ခြင်းဖြစ်သည်။

မတူကွဲပြားသော မိမိတို့အမြင်များကို ယခုလို အမြင်မတူသူများ တစုတဝေးတည်း ဆုံစည်းရသည့် ဆွေးနွေးပွဲတွင် ပွင့်ပွင့်လင်းလင်း အမြင်ချင်းဖလှယ်ကြကာ ဘုံရည်မှန်းချက်ကိုရောက်အောင် လျှောက်လှမ်း နိုင်မည်ဆိုပါက မျှော်မှန်းထားသည့် ငြိမ်းချမ်းရေးပန်းတိုင်သို့ မလွဲစွာ ရောက်ရှိနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ယခုဖြစ်စဉ်မှာ တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုမောင်နှမများနှင့် ဖြစ်ရသည့် ဖြစ်စဉ်ဖြစ်သည်။ တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုမောင်နှမများမှာ ရှေးနှစ်ပေါင်း များစွာကတည်းကပင် အမြဲဖြစ်ခဲ့ဖူးခဲ့ဖူးအတွင်း အတူတကွနေထိုင်လာ ကြသူများဖြစ်သည်။

ပြင်းချမ်းရေးကို အမှန်တကယ်လိုလားပါလျှင် ဦးစွာ လက်နက်ကိုင် ပဋိပက္ခများကို ရပ်ဆိုင်းထားရမည်သာဖြစ်သည်။ ယင်းအချက်ကို ဆွေးနွေး ညှိနှိုင်းခြင်းဖြင့် ငြိမ်းချမ်းရေးခရီးတစ်ဝက်ရောက်နိုင်ပေသည်။

ယခု အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေသော NCA သဘောတူ စာချုပ်ကို အားလုံးလက်ခံနိုင်သော အယူအဆပေါ်တွင်မူတည်၍ ချမှတ် ထားခြင်းဖြစ်သည်။ တစ်နိုင်လုံးအတိုင်းအတာရှိသည့် သဘောတူညီ ချက်၊ စိတ်ချယုံကြည်မှုရှိသော အာမခံချက်ရှိပြီးဖြစ်သည်။

ယုံကြည်မှု၏ဆန့်ကျင်ဘက်မှာ သံသယဖြစ်ပြီး ထိုသံသယမှာ ငြိမ်းချမ်းရေးအတွက် ကြီးမားသောအနှောင့်အယှက်ဖြစ်သည်။ ငြိမ်းချမ်း ရေးကို အမှန်တကယ်ရယူလိုလျှင် အရာအားလုံးကို ငြိမ်းချမ်းသောနည်း ဖြင့် ဖြေရှင်းမည်ဆိုသည်ကိုမှေးမှိန်ကာ သံသယဖျောက်ကြရမည်ဖြစ် သည်။

အကြီးတန်းသတင်းထောက်များ - ဦးဌေးအောင်၊ ဦးဇော်အောင်၊ ဦးအောင်ထိန်၊ ဦးဇော်ဝင်း၊ ဦးအောင်စိုး၊ ဦးအောင်ကျော်ကျော်၊ ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးနိုင်လင်းကြည်၊ ဦးသက်ထွေး၊ ဒေါ်သီသီမင်း



Union Peace Conference - 21st Century Panglong - second session

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ (၂၁) ရာစုပင်လုံ (ဒုတိယအစည်းအဝေး) Union Peace Conference - 21st Century Panglong (Second Session) ၂၄ - ၅ - ၂၀၁၇ နေပြည်တော်

ပုပ္ဖားကုန်းရပ်ကွက်သို့ ပြောင်းရွှေ့လာသည့်အိမ်ထောင်စုများအား အခြေခံစားကုန်ပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်

နေပြည်တော် မေ ၂၄ - နေပြည်တော် ဇေယျာသီရိမြို့နယ် လွဲကြီး ကျေးရွာမှ ပုပ္ဖားကုန်းရပ်ကွက်သို့ ပြောင်းရွှေ့ နေရာချထားပေးသည့် အိမ်ခြေ ၅၁ အိမ်မှ လူဦးရေ ၂၃၉ ဦးတို့စားသောက်ရေး အဆင်ပြေစေ ရန်အတွက် နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီမှ အခြေခံစားကုန်လေးမျိုး (ဆန်၊ ဆီ၊ ပဲ၊ ဆား)တို့အား ထောက်ပံ့ပေးအပ်ပွဲကို ယမန်နေ့ နံနက်ပိုင်းက အဆိုပါပုပ္ဖားကုန်းရပ်ကွက် ယာယီ မဏ္ဍပ်၌ကျင်းပရာ အခမ်းအနားသို့ နေပြည်တော် ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ မြို့တော်ဝန် ဒေါက်တာမျိုးအောင် တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားပြီး ထောက်ပံ့ ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ခဲ့သည်။

သူများက ပြောင်းရွှေ့နေအိမ်များ ဆောက်လုပ် နေမှုကို ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့သည်။ ယနေ့အခမ်းအနားတွင် နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ ပြောင်းရွှေ့အိမ် ခြေ ၅၁ အိမ်အတွက် တစ်အိမ်ထောင်လျှင် ဆန် တစ်အိတ်၊ ဆီ နှစ်ပိဿာ၊ ကုလားပဲ ငါး ပိဿာ၊ ဆား နှစ်ပိဿာနှုန်းဖြင့် စုစုပေါင်း ဆန် ၅၁ အိတ်၊ ဆီ ၁၀၂ ပိဿာ၊ ကုလားပဲ ၂၅၅ ပိဿာ၊ အိမ်သုံးဆား ၁၀၂ ပိဿာတို့ကို ထောက်ပံ့ ပေးအပ်ခဲ့ပြီး 'လှိုင်'သောက်ရေသန့်စက်ရုံမှ ၂၀ လီတာဆုံ ရေသန့်ဘူးကြီး ၅၄ ဘူးတို့ကို ပေးအပ် လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်းနှင့် ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများ ကိုလည်း တစ်အိမ်ချင်း အိမ်တိုင်ရာရောက် လိုက်လံပို့ဆောင်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၁၀၇)



- တို့ညီနောင်ချင်း စစ်ခင်းတာ စိတ်ဝမ်းကွဲလို့ပါ။ သူတစ်လူ ငါတစ်မင်း မှန်တယ် ငြင်း။ ဆွေမျိုးရင်းချာ အာဏာဆုံး နယ်ချဲ့ တပြုံးပြုံး။ ဆုံးရှုံးခဲ့တဲ့ အသက်တွေ မနည်းမနောပေ။ သယံဇာတတွေ ပျက်ကာသုဉ်း ဘေးလူ ဝမ်းမြောက်ပြုံး။ လက်ရုံးအားကိုး ဉာဏ်မကူ မာနတလူလူ။ ဘယ်သူကောင်းလည်း ဒီစစ်ပွဲ နှစ်ဖက် ငရဲပဲ။ မဆုံးဖြစ်ဆဲ စစ်ပွဲတွေ ရပ်ကြပါတော့ဟေ။ တို့တစ်တွေ ညီအစ်ကိုများ တွေ့ဆုံညှိနှိုင်းသွား။ ဆွေးနွေးစားပွဲ တို့တွေထိုင် မျက်လုံးချင်း ရင်ဆိုင် လက်နက်မကိုင် ဆွေးနွေးကြ ပင်လုံစိတ်ဓာတ်ဗျ။ အောင်ရမည်ခင်ဗျ အောင်မည်ဗျ။ ဒေါက်တာအေးမင်း

ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

Table with 4 columns: Item Name, Unit, Price, and Exchange Rate. Includes gold prices, cooking oil prices, and exchange rates for various currencies.

Table with 3 columns: Item Name, Price, and Exchange Rate. Lists various goods and their prices/exchange rates.

ကြေးမုံ နေ့စဉ်သတင်းစာ

စာတည်းများအုပ် - ဦးခင်မောင်ကျော်ဒင်၊ စာတည်းများ - ဦးဝင်းနိုင်၊ ဦးစိုးစိုးနိုင်၊ စာတည်းများ - ဦးစန်းအောင်၊ ဦးအေးသန်း၊ ဦးကျော်ဇေယျာဖြင့်၊ ဒေါ်ခင်ခင်သက်၊ ဒေါ်မေလှသင်း၊ ဒေါ်စန္ဒာဝင်း

သတင်းထောက်များ - ဦးဌေးအောင်၊ ဘာသာပြန်စာတည်းများ - ဦးအောင်ထိန်၊ ဦးဇော်ဝင်း၊ ဦးအောင်စိုး၊ ဦးအောင်ကျော်ကျော်၊ အကြီးတန်းသတင်းထောက်များ - ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးနိုင်လင်းကြည်၊ ဦးသက်ထွေး၊ ဒေါ်သီသီမင်း

အယ်တန်းသတင်းထောက်များ - ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ ဒေါ်ခင်ဇာလီ၊ ဒေါ်ခင်စုစုလှိုင်၊ ဓာတ်ပုံသတင်းထောက် - ဦးခင်မောင်ဝင်း၊ သတင်းထောက် - ဒေါ်ဆုနွင်းလဲ့

ပြည်တွင်းရေးရာ



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၊ ဒုတိယသမ္မတများ၊ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌများ၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ နိုင်ငံရေးပါတီများမှ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့်အတူ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်စဉ်။

● ရှေ့ဖို့မှ

တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့များမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများမှ ဥက္ကဋ္ဌများနှင့် ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ပါဝင်သင့်ပါဝင်ထိုက်သူ အစုအဖွဲ့မှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ NCA လက်မှတ်ရေးထိုးထားသည့် ချင်းအမျိုးသားတပ်ဦး (CNF)၊ မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာကျောင်းသားများ ဒီမိုကရက်တစ်တပ်ဦး (ABSDF)၊ ရခိုင်ပြည်လွတ်မြောက်ရေးပါတီ (ALP)၊ ရှမ်းပြည်ပြန်လည်ထူထောင်ရေးကောင်စီ (RCSS)၊ ကရင်အမျိုးသားအစည်းအရုံး (KNU)၊ ကရင်အမျိုးသားအစည်းအရုံး၊ ကရင်အမျိုးသားလွတ်မြောက်ရေးတပ်မတော် (ငြိမ်းချမ်းရေးကောင်စီ)(KNU/KNLA)(PC)၊ ဒီမိုကရေစီ အကျိုးပြု ကရင်တပ်မတော်(DKBA)၊ ပအိုဝ်းအမျိုးသားလွတ်မြောက်ရေးအဖွဲ့ချုပ် (PNLO) တို့မှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ NCA လက်မှတ်ရေးထိုးသောသည့် "ဝ" ပြည်သွေးစည်းညီညွတ်ရေးပါတီ "ဝ" ပြည်သွေးစည်းညီညွတ်ရေးတပ်မတော် (UWSP/UWSA)၊ ရက္ခိုင့်တပ်မတော်(AA)၊ တအာင်းအမျိုးသားလွတ်မြောက်ရေးတပ်မတော် (TNLA)၊ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီ မဟာမိတ်တပ်မတော် (NDAA)၊ မြန်မာအမျိုးသားဒီမိုကရက်တစ် မဟာမိတ်တပ်မတော် (MNDA)၊ ရှမ်းပြည်တိုးတက်ရေးပါတီ၊ ရှမ်းပြည်တပ်မတော် (SSPP/SSA)၊ ကချင်လွတ်မြောက်ရေးအဖွဲ့၊ ကချင်လွတ်မြောက်ရေးတပ်မတော်(KIO/KIA)တို့မှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ နိုင်ငံခြားသံရုံးများမှ သံတမန်များ၊ ကုလသမဂ္ဂလက်အောက်ခံ အဖွဲ့အစည်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပမှ အစိုးရမဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ - (၂၁)ရာစုပင်လုံ ကျင်းပရေး ဗဟိုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားသည်။

(နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၏ အဖွင့်အမှာစကားကို စာမျက်နှာ ၄ တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။)

ဆက်လက်၍ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်၊ အမျိုးသားလွတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်း၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၊ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများကိုယ်စားကရင်အမျိုးသားအစည်းအရုံးဥက္ကဋ္ဌ စောမူတူးစေးဖိုး၊ နိုင်ငံရေးပါတီများကိုယ်စား ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးသန်းဌေးတို့က အမှာစကားပြောကြားကြပြီး ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းလိုက်သည်။

အခမ်းအနားအပြီးတွင် မြေညီထပ်၌ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်၊ ဒုတိယသမ္မတများ၊ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌများ၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ နိုင်ငံခြားသံရုံးများမှ သံတမန်များ၊ နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့်လည်းကောင်း၊ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင် အဖွဲ့အစည်းများနှင့်လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံရေးပါတီများမှ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့်လည်းကောင်း၊ အစိုးရနှင့် လွှတ်တော်တို့မှ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့်လည်းကောင်း၊ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများနှင့်လည်းကောင်း၊ အရပ်ဘက်အဖွဲ့အစည်း CSO များမှ လေ့လာသူများနှင့်လည်းကောင်း စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံ ရိုက်ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ-(၂၁)ရာစုပင်လုံ (ဒုတိယအစည်းအဝေး) ဖွင့်ပွဲသို့ တက်ရောက်လာကြသူများအား နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်စဉ်။



ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ-(၂၁)ရာစုပင်လုံ (ဒုတိယအစည်းအဝေး) ဖွင့်ပွဲသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် နိုင်ငံခြားသံရုံးများမှ သံတမန်များ၊ နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများမှ တာဝန်ရှိသူများအား တွေ့ရစဉ်။

ပြည်တွင်းရေးရာ



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် ချစ်ကြပါအသင်းအုပ်ချုပ်သူ ဦးမင်းကိုနိုင်တို့ ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်စဉ်။

* ငြိမ်းချမ်းရေးမှ

ထို့နောက် ငြိမ်းချမ်းရေးဘေးလုံးပြိုင်ပွဲကို စတင်ကျင်းပရာ အမုန်းများ ရပ်အသင်းနှင့် ချစ်ကြပါအသင်းတို့ယှဉ်ပြိုင်ကြရာ တစ်ဖက် တစ်ရိုးစီဖြင့် သရေဖြစ်သွားသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာများပေးအပ်ရာ ဘေးလုံးအားကစားသမားများကိုယ်စား ချစ်ကြပါအသင်း အုပ်ချုပ်သူ ဦးမင်းကိုနိုင်၊ တေးဂီတအနုပညာရှင်များကိုယ်စား ဂီတမှူး ဥက္ကဋ္ဌဦးသာ၊ ငြိမ်းချမ်းရေးဘေးလုံးပြိုင်ပွဲဖြစ်မြောက်ရန် ညှိနှိုင်း ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသည့် ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် အဖွဲ့အစည်းများကိုယ်စား အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးမျိုးလှိုင်နှင့် ပြိုင်ပွဲဖြစ်မြောက်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည့် ရွှေသံလွင်မီဒီယာကုမ္ပဏီ ဥက္ကဋ္ဌတို့က လက်ခံရယူကြသည်။

ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က ပြည်ထောင်စု ငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ-(၂၁)ရာစုပင်လုံ ဒုတိယအစည်းအဝေးကို ကြိုဆို ထောက်ခံခြင်းအထိမ်းအမှတ် ငြိမ်းချမ်းရေးဘေးလုံးပြိုင်ပွဲဖြစ်မြောက်ရေး တွင် ပါဝင်အားပေးကူညီခဲ့ကြသည့် ပုဂ္ဂိုလ်များ၊ အသင်းအဖွဲ့များနှင့် အဖွဲ့အစည်းများအား ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် ငြိမ်းချမ်းရေးဘေးလုံးပြိုင်ပွဲဝင် အသင်းများဖြစ်ကြသည့် ထာဝရအသင်းနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးအသင်း၊ ကညာပျိုအသင်းနှင့် ပျော်တော်ဆက် အသင်းတို့ ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ - (၂၁)ရာစုပင်လုံ (ဒုတိယအစည်းအဝေး) ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲကျင်းပ



နေပြည်တော် မေ ၂၄

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေး ညီလာခံ - (၂၁) ရာစုပင်လုံ (ဒုတိယအစည်းအဝေး) သို့ တက်ရောက်လာကြသည့် ဧည့်သည်တော်များအား ပြည်ထောင်စု ငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ - (၂၁)ရာစုပင်လုံ ကျင်းပရေးဗဟိုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က တည်ခင်းဧည့်ခံ သည့် ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲကို ယနေ့ည ၇ နာရီတွင် မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကွန်ဗင်းရှင်းဗဟိုဌာန(၂)၌ ကျင်းပသည်။(အပေါ်ပုံ)

ဂုဏ်ပြုညစာစားပွဲသို့ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်၊ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေနှင့် ဦးဟင်နရီဗန်ထီးယူ၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဝင်းမြင့်၊ အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ မန်းဝင်းခိုင်သန်း၊ ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်၊ နိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာခုံရုံးဥက္ကဋ္ဌ ဦးမျိုးညွှန်၊ ပြည်ထောင်စုရွှေ့ကောက်ပွဲ

ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှသိန်း၊ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်း၊ လွှတ်တော်ဒုတိယ ဥက္ကဋ္ဌများ၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေးကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်၊ ငြိမ်းချမ်းရေးကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်များ၊ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူး (ကြည်း၊ရေလေ)၊ တပ်မတော် အရာရှိကြီးများ၊ လွှတ်တော်ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌများ၊ အစိုးရ၊ လွှတ်တော်နှင့် တပ်မတော်သားအစုအဖွဲ့မှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင် အဖွဲ့များမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ပါဝင်သင့်ပါဝင်ထိုက်သူ အစုအဖွဲ့မှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ နိုင်ငံခြားသံရုံးများမှ သံတမန်များ၊ ကုလသမဂ္ဂလက်အောက်ခံ အဖွဲ့အစည်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပမှ အစိုးရမဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ဖိတ်ကြား ထားသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



ပျဉ်းမနားမြို့ရှိ အနွေးယာဉ်လုပ်သားများအား တစ်ဦးလျှင် ကျပ်တစ်သိန်းစီလျှူဒါန်း

နေပြည်တော် မေ ၂၄

“စိုးလျှပ်စစ်ဖောင်ဒေးရှင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးတင့်က နေပြည်တော် ပျဉ်းမနားမြို့နယ်အတွင်းရှိ အနွေးယာဉ်လုပ်သား ဆိုက်ကားသမားများကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် ပျဉ်းမနားမြို့ လွတ်လပ်ရေးကျောက်တိုင်ကွင်း၌ ဆိုက်ကား တစ်စီးလျှင် ငွေကျပ် တစ်သိန်းနှုန်းဖြင့် လျှူဒါန်း ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

“အလှူရှင်ဦးစိုးတင့်က ကျွန်တော်တို့ ဆိုက်ကား သမားတွေကို မကြာခဏ လျှူဒါန်းပေးပါတယ်။ အဲလို လျှူလို့ရတဲ့ငွေကို ဆိုက်ကားပြင်တဲ့သူကပြင် အိမ်ပြင်ရမယ့်သူတွေကလည်း အိမ်ပြင်ပေါ့ဗျာ။

ဝမ်းသာမိတာတစ်ခုက မနက်ဖြန်ဆို ကျောင်း အပ်ရတော့မယ်။ ဒါကြောင့် ကလေးတွေအတွက် အတော်ကံကောင်းသွားတယ်။ ကျောင်းနဲ့ ပတ်သက်တဲ့ပစ္စည်းတွေ ဝယ်လို့အဆင်ပြေသွား တယ်ဗျာ။ ဘာဦးစိုးတင့်ကို အလွန်ကျေးဇူးတင် ပါတယ်”ဟု အနွေးယာဉ်လုပ်သားတစ်ဦးက ပြောသည်။

အဆိုပါ လျှူဒါန်းမှုတွင် ပျဉ်းမနားမြို့နယ် အတွင်းရှိ ဆိုက်ကားစီးရေး ၈၀၀ အတွက် တစ်စီးလျှင် ငွေကျပ်တစ်သိန်းနှုန်းဖြင့် စုစုပေါင်း ငွေကျပ် သိန်းရှစ်ရာအား လျှူဒါန်းပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စိုးစိုး(ပြန်/ဆက်)

နည်းပညာတတ်ကျွမ်းသော လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ ပေါ်ထွက်လာစေရန် ဝိုင်းဝန်းကြိုးစားကြရမည်

မန္တလေး မေ ၂၄

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အောင်မြေသာစံမြို့နယ် စက်မှုဝန်ကြီးဌာန စက်မှုပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန အမှတ်(၂)စက်မှု သင်တန်း ကျောင်းအခြေအနေနှင့် စက်မှုပညာရပ်ဆိုင်ရာသင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်သင်ကြားမှုအခြေအနေများကို မေ ၂၂ ရက်က တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာဇော်မြင့်မောင် သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေး ခဲ့သည်။

ထို့နောက် ကျောင်းအစည်းအဝေးခန်းမ၌ စက်မှုပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးကိုကိုတင်နှင့် သင်တန်းကျောင်းအုပ် ဦးကျော်စွာဦးတို့က စက်မှုဝန်ကြီးဌာနက ဖွင့်လှစ်ပို့ချနေသော ပညာရပ်ဆိုင်ရာသင်တန်းကျောင်းများနှင့် ယင်းကျောင်းများမှ အတတ်ပညာရှင်များ မွေးထုတ်ပေးနိုင်မှု အလုပ်အကိုင်ရရှိမှု၊ နိုင်ငံတကာနှင့်ချိတ်ဆက်၍ နည်းပညာဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု၊ ဘာသာရပ်ဆိုင်ရာများ၊ သင်ကြားမှုနည်းစနစ် ဆိုင်ရာများ၊ သင်တန်းကျောင်းပေါ်ပေါက်လာပုံ သမိုင်းကြောင်း ဆိုင်ရာများ၊ သင်တန်းသားအရေအတွက်နှင့် ဖွင့်လှစ်ပို့ချနေသော သင်တန်းအမျိုးအစားများ၊ ဝန်ထမ်းရေးရာကိစ္စရပ်များနှင့် ဘဏ္ဍာ ရေးဆိုင်ရာများ၊ ဆောင်ရွက်နေဆဲနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည့် လုပ်ငန်းစဉ်ဆိုင်ရာများကို ပရိယုတ်တာနှင့်တကွ ရှင်းလင်းတင်ပြ ကြသည်။

ရှင်းလင်းတင်ပြမှုအပေါ် ဝန်ကြီးချုပ်က သင်တန်းကျောင်း များ၏ သင်ရိုးညွှန်းတမ်းများကို အာဆီယံစံနှုန်းများနှင့်အညီ အဆင့်မီဖြစ်စေရန် မျှော်မှန်းရေးဆွဲပို့ချသွားရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ AEC(ASEAN Economic Community) ဖြစ်လာချိန်တွင် ပြည်တွင်း ကျွမ်းကျင်လုပ်သားနှင့် ပညာရှင်များစွာ လိုအပ်မည် ဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် စက်မှုဇုန်များ ဖွံ့ဖြိုးသော်လည်း Mechanical နှင့်ပတ်သက်၍ ဖွံ့ဖြိုးရန် လိုအပ်နေသေးကြောင်း၊

ပုဂ္ဂလိကစက်ရုံများနှင့် လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်များကိုလေ့လာ၍ ယင်း နှင့်ကိုက်ညီသော ကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်းများကို စနစ်တကျ မွေးထုတ် ပေးကြရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ ဆက်လက်ဖွင့်လှစ်ရန်လျာထားသည့် Auto Mobile Training ကိုလည်း မဖြစ်မနေ ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက် သွားစေလိုကြောင်း၊ စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် နည်းပညာတတ်ကျွမ်းသော လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ ပေါ်ထွက်လာစေရန် ဝိုင်းဝန်းကြိုးစားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း အကြံပြု တိုက်တွန်းခဲ့သည်။

ယင်းနောက် ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် သင်တန်းကျောင်းတွင် စက်မှုပညာရပ်များအား လက်တွေ့သင်ကြားဆောင်ရွက်နေကြ သော Foundry, electrical fitter, Conventional machine too operator CNC Work shop များနှင့် စွမ်းရည်ပြခန်းများကို လိုက်လံကြည့်ရှုပြီး သင်တန်းနည်းပြများ၊ သင်တန်းသား သင်တန်းသူ များအား ရင်းရင်းနှီးနှီး နှုတ်ဆက်စကားပြောကြားခဲ့သည်။

အမှတ်(၂) စက်မှုသင်တန်းကျောင်း၌ ဖွင့်လှစ်သင်ကြားနေ သော ပုံမှန်သင်တန်းသည် သင်တန်းကာလ တစ်နှစ်ဖြစ်ပြီး တစ်ပတ် လျှင် ငါးရက်ဖြင့် တစ်ရက်လျှင် ရှစ်နာရီပို့ချခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ အခြေခံ ပညာအထက်တန်း သင်ယူပြီးမြောက်သော အသက်(၁၇)နှစ်မှ (၂၅) နှစ်အတွင်းရှိသည့် လျှောက်ထားသူများအား အရည်အချင်း စစ်ဆေး ၍ ရွေးချယ်သင်ကြားပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ယင်းသို့ ပုံမှန်သင်တန်း များအပြင် ကာလတို သင်တန်းများဖြစ်သော အခြေခံလျှပ်စစ်ပညာ သင်တန်း၊ အခြေခံဂဟေဆက်သင်တန်း၊ စိုက်ပျိုးရေးသုံး အင်ဂျင်ငယ် များနှင့် မော်တော်ဆိုင်ကယ် ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းခြင်းသင်တန်းများ ကိုလည်း ဖွင့်လှစ်ပို့ချပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ သင်တန်းအားလုံးမှ သင်တန်းသားသင်တန်းသူ ရာနှုန်းပြည့်နီးပါး အလုပ်အကိုင်အခွင့် အလမ်းရရှိကြောင်း သိရသည်။

တင်မောင်(မန်းကိုယ်ပွား)

ပြည်တွင်းရေးရာ

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ဂျပန်အစိုးရ၏ အထူးသံတမန်အား လက်ခံတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် မေ ၂၄

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်သည် နိပွန်ဖောင်ဒေးရှင်းဥက္ကဋ္ဌနှင့် မြန်မာ နိုင်ငံ၏ အမျိုးသားရင်ကြားစေ့စေ့ဆိုင်ရာ ဂျပန်အစိုးရ၏ အထူးသံတမန် H.E. Mr. Yohei SASAKAWA အား ယနေ့ ညနေ ၇ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဘုရင့်နောင် ရိပ်သာ ဧည့်ခန်းမဆောင်၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။

တွေ့ဆုံစဉ် မြန်မာ-ဂျပန် နှစ်နိုင်ငံတပ်မတော်နှစ်ရပ် အကြား ဆက်ဆံရေးနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတိုးမြှင့်ရေး ကိစ္စရပ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ် အောင်မြင်ရေးအတွက် အရှိန်အဟုန်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး ကိစ္စရပ်များနှင့် လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခဖြစ်ပွားနေသည့်

နယ်မြေများ၏ ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကိစ္စရပ်များအား ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးကြသည်။

(သတင်းစဉ်)

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် နိပွန်ဖောင်ဒေးရှင်းဥက္ကဋ္ဌနှင့် မြန်မာ နိုင်ငံ၏ အမျိုးသားရင်ကြားစေ့စေ့ဆိုင်ရာ ဂျပန်အစိုးရ၏ အထူးသံတမန် H.E. Mr. Yohei SASAKAWA အား လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။



ငြိမ်းချမ်းရေးဆောင်ရွက်ရာမှာ အရေးကြီးဆုံးအချက်က အစိုးရ၊ တပ်မတော်နဲ့ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့တွေအကြား အပြန်အလှန်ယုံကြည်မှုဖြစ်

နေပြည်တော် မေ ၂၄

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ-(၂၁) ရာစုပင်လုံ (ဒုတိယအစည်းအဝေး)၏ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို မေ ၂၄ ရက်က နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာအပြည်ပြည် ဆိုင်ရာကွန်ဗင်းရှင်းစင်တာ MICC-2 ၌ စတင်ကျင်းပခဲ့ရာ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာသော မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ နိုင်ငံခြားသံအမတ်ကြီးများ နှင့်ဌာနကိုင်စားလှယ်တို့အား ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ ၎င်းတို့၏အမြင်နှင့်မျှော်မှန်းချက်များကို တွေ့ဆုံမေးမြန်းဖြစ်ခဲ့ပါသည်။



Mr. Daniel Zohar Zonshine မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာအစွဲအမတ်ကြီး



Mr. Andrew Patrick မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာဗြိတိန်နိုင်ငံ သံအမတ်ကြီး



Dr. Stephan Paul Jost WHO Representative to Myanmar



Mr. JarmoKuuttila မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာဖင်လန်သံရုံး သံရုံးတာဝန်ခံ

Mr. Daniel Zohar Zonshine (မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာအစွဲအမတ်ကြီး)

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ-(၂၁) ရာစုပင်လုံ (ဒုတိယအစည်းအဝေး) က မြန်မာနိုင်ငံမှာ ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ် ရှေ့ဆက်လုပ်ဆောင်ဖို့ အလွန်အရေးပါတဲ့ တွေ့ဆုံမှုဖြစ်ပါတယ်။ အစည်းအဝေးဆိုင်ရာထက် လူနည်းစုတိုင်းရင်းသားတွေရဲ့ အိမ်မက်တွေအမှန်တကယ်ဖြစ်လာဖို့ ထုတ်ဖော်ပြောကြားခွင့်ရှိတဲ့ တွေ့ဆုံမှုလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံမှာ အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးနဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေး လုပ်ငန်းစဉ် ရှေ့ဆက်လုပ်ဆောင်ရာမှာ အရေးကြီးဆုံးအချက်ကတော့ အစိုးရ၊ တပ်မတော်နဲ့ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့တွေအကြား အပြန် အလှန်ယုံကြည်မှုလို့ ကျွန်တော်ထင်ပါတယ်။ အပြန်အလှန်ယုံကြည်မှုနဲ့ စားပွဲ ဝိုင်းမှာဆွေးနွေးတာက ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိဖို့နဲ့ ပြဿနာတွေကို ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်း ရာမှာ ပိုမိုမြန်ဆန်ထိရောက်မယ်လို့ထင်ပါတယ်။ အစိုးရနဲ့ တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့တွေအကြား အပြန်အလှန်ယုံကြည်မှုတည်ဆောက်ရာမှာ အရေးကြီးဆုံးအချက်ကတော့ အပြန်အလှန်နားလည်မှုပေးခြင်းနဲ့ ဘယ်သူက ဘာကိုလိုချင်တယ်၊ ဘယ်သူကဘာလိုအပ်တယ်ဆိုတာ သံသယကင်းကင်းနဲ့ သိရှိဖို့ ကြိုးစားပေးခြင်းပါ။ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်မှာ အစွဲအမတ် အစိုးရကလိုအပ်တဲ့နယ်ပယ်တွေမှာ တက်တက်ကြွကြွနဲ့ ပံ့ပိုးကူညီမှုပေးခဲ့ပါ တယ်။ လက်ရှိအစိုးရအဖွဲ့ ဦးစားပေးလုပ်ဆောင်နေတဲ့ ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေး လုပ်ငန်းစဉ် အောင်မြင်မှုရရှိမယ်လို့ အကြွင်းမဲ့ယုံကြည်ပါတယ်။ ဘာဖြစ်လို့လဲ ဆိုတော့ ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်ကို ဦးဆောင်အကောင်အထည်ဖော်နေတဲ့ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်က ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေး ရရှိဖို့ နှစ်ပေါင်းများစွာတိုက်ပွဲဝင်ခဲ့တဲ့ အတွေ့အကြုံတွေရှိပါတယ်။ သူ့မှာ နိုင်ငံကို ဦးဆောင်နိုင်တဲ့စွမ်းရည်ရှိပါတယ်။

Mr. Andrew Patrick (မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာဗြိတိန်နိုင်ငံသံအမတ်ကြီး)

ဒီပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံက အလွန်ကိုအရေးကြီးတဲ့ အစည်း

အဝေးတစ်ခုဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့်မို့ လူနည်းစုတိုင်းရင်းသားအုပ်စုတွေက ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်ကို ထောက်ခံကြောင်းပြသတဲ့အနေနဲ့ နေပြည်တော်ကိုလာပြီး အစည်းအဝေးကို တက်ရောက်နေကြတာပါ။ အစိုးရအနေနဲ့လည်း ဒီညီလာခံ အတွက် အကောင်အထူးဆောင်ရွက်ထားတာကို တွေ့ရပါတယ်။ ဒီညီလာခံကို တက်ရောက်နေသူအားလုံးက တိုင်းပြည်အနာဂတ်အတွက် အခြေခံကျတဲ့ စည်းမျဉ်းတွေကို ဆွေးနွေးကြမယ်လို့ ကျွန်တော်ထင်ပါတယ်။ အစိုးရ၊ တပ်မတော်နဲ့ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့တွေအကြား အပြန်အလှန် ယုံကြည်မှု တည်ဆောက်ရာမှာ အရေးကြီးဆုံးအချက်ကတော့ တိုင်းပြည်မှာ နှစ်ပေါင်းများစွာ အစိုးရ၊ တပ်မတော်နဲ့ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင် အဖွဲ့တွေ အကြားမှာ အပြန်အလှန်ယုံကြည်မှုမတည်ဆောက်နိုင်ခဲ့လို့ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီပင်လုံ ငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံမျိုး ကျင်းပပေးခြင်းကလည်း အစိုးရ၊ တပ်မတော်နဲ့ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့တွေအကြား ယုံကြည်မှုတည်ဆောက်ပေးခြင်းပါ ဝဲ။ မြန်မာနိုင်ငံမှာ ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိဖို့ အချိန်ဘယ်လောက်ကြာမလဲဆိုတာကတော့ ကျွန်တော်လည်းမသိပါဘူး။ အခြားတိုင်းပြည်တွေမှာတော့ ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိဖို့ အချိန်များစွာကြာပါတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံက ပဋိပက္ခတွေကိုရပ်တန့်ဖို့ နှစ် (၅၀) ဒါမှမဟုတ် နှစ်(၆၀)လည်းကြာကြာပါမယ်။ ကျွန်တော် သေချာပေါက်ပြောနိုင် တာကတော့ ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိဖို့ ဆယ်စုနှစ်နဲ့ချီပြီး အချိန်ကြာမြင့်နိုင်ပါတယ်။ အရေးကြီးတဲ့အချက်ကတော့ တိုင်းပြည်မှာငြိမ်းချမ်းရေးရရှိဖို့ တိုက်ခိုက်မှုတွေ အဆုံးသတ်နိုင်အောင် ကြိုးစားခြင်းဖြစ်ပါတယ်။

Dr. Stephan Paul Jost (WHO Representative to Myanmar)

ဒီနေ့စတင်ကျင်းပတဲ့ ဒီအခမ်းအနားကို တက်ရောက်ခွင့်ရတဲ့အတွက် အလွန်ဝမ်းမြောက်မိပါတယ်။ နှစ်(၇၀)နီးပါး ပြည်တွင်းပဋိပက္ခတွေကို ရပ်တန့်ပြီး အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးနဲ့ ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိဖို့ အစိုးရ၊ တပ်မတော်နဲ့ တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့တွေတက်တက်ကြွကြွ ဆွေးနွေးနေတာမြင်တွေ့ရတဲ့အတွက် ဖျော်ရွှင်မိပါတယ်။ ငြိမ်းချမ်းရေးမရရှိဘဲနဲ့

တွေ့ဆုံမေးမြန်း- ကျော်ထိုက်စိုး၊ ဓာတ်ပုံ-သုတ

တော့ တိုင်းပြည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်နိုင်မှာ မဟုတ်ပါဘူး။ ဒီလိုညီလာခံက ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်မှာ အရေးပါတယ်လို့ ထင်ပါတယ်။ ငြိမ်းချမ်းရေးရရှိဖို့ အချိန်ဘယ်လောက်ကြာမလဲဆိုတာကတော့ မြန်မာပြည်သူတွေအပေါ်မှာပဲ မူတည်ပါတယ်။ အမြင်မတူညီတဲ့ တိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်း အသီးသီးကို စေ့စပ်ညှိနှိုင်းရေးစားပွဲဝိုင်းဆီကို ရောက်အောင်ဖိတ်ပြီး ငြိမ်းချမ်းရေးကိစ္စဆွေးနွေးခြင်းဟာ အစိုးရက မဖြစ်မနေလုပ်ဆောင်ရမယ့် လုပ်ငန်းတစ်ခု ဖြစ်ပါတယ်။ နိုင်ငံခြားသားတစ်ယောက်အနေနဲ့ ကျွန်တော့် အမြင်ကိုပြောရရင် အစိုးရအနေနဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေး လုပ်ဆောင်ရာမှာတိုင်းရင်းသား လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့တွေနဲ့ အပေးအယူလုပ်ကောင်းလုပ်ရပါမယ်။ မြန်မာနိုင်ငံမှာ အစိုးရနဲ့တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့တွေအကြား ငြိမ်းချမ်းရေး ဖော်ဆောင်ရာမှာ အဓိကစိန်ခေါ်မှုအခက်အခဲတွေကတော့ ယုံကြည်မှု တည်ဆောက်ရာမှာ အပြန်အလှန်နားလည်မှုမရှိခြင်းဖြစ်ပါတယ်။ မတူညီတဲ့ အဖွဲ့အစည်းတွေအကြား အပြန်အလှန်ယုံကြည်မှု တည်ဆောက်နိုင်မှသာ ငြိမ်းချမ်းရေးကိုဖော်ဆောင်နိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။ အပြန်အလှန်နားလည်မှုမရှိခြင်း ယုံကြည်ခြင်းက အစိုးရနဲ့တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့တွေအကြား ရေရှည် တည်တံ့ခိုင်မြဲတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရာမှာ အခြေခံအကျဆုံးအချက်တွေပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ဦးဆောင်တဲ့ အစိုးရအဖွဲ့က တပ်မတော်နဲ့တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ တွေအကြား အပြန်အလှန်ယုံကြည်မှုတည်ဆောက်ပေးနိုင်လိမ့်မယ်လို့ ယုံကြည် ပါတယ်။ နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးထင်ကျော်၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးဖြစ်စဉ်မှာ ပါဝင်ပတ်သက်သူအားလုံး က တိုင်းပြည်အတွက်၊ ပြည်သူတွေအတွက် မတူညီတဲ့အဖွဲ့အစည်းတွေအကြား ယုံကြည်မှုတည်ဆောက်ပေးမယ်လို့ မျှော်လင့်ပါတယ်။

Mr. JarmoKuuttila (မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာဖင်လန်သံရုံး သံရုံးတာဝန်ခံ)

အမျိုးအစားမတူတဲ့ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့တွေကသူတို့ရဲ့ ခံယူချက်နဲ့ ဒီငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံကိုတက်ရောက်တာဖြစ်တဲ့အတွက် အခက် အခဲ အတားအဆီးတွေကတော့ အနည်းနဲ့အများရှိနေမှာဖြစ်ပါတယ်။ သို့သော် လည်း သူတို့တိုင်းရင်းသား ဒီဆွေးနွေးပွဲကို စိတ်ပါလက်ပါလာရောက်ကြတဲ့အတွက် အပြုသဘောဆောင်တဲ့ လက္ခဏာဖြစ်ပါတယ်။ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ် အောင်မြင်ဖို့ကတော့ အချိန်ဘယ်လောက်ကြာမလဲဆိုတာ ပြောရခက်ပါတယ်။ ဘယ်လိုပဲဖြစ်ဖြစ် ဒီလက်ရှိအစိုးရကတိုင်းရင်းသားအားလုံးကို တစုတစည်း တည်းဖြစ်အောင် စုစည်းပေးနိုင်တာကိုတွေ့ရပါတယ်။ ဒါကလည်းအမျိုးသား ပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးအတွက် ရှေ့ခြေလှမ်းတစ်လှမ်းပဲဖြစ်ပါတယ်။ ဖင်လန် အစိုးရအနေနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်မှာ နည်းလမ်းနှစ်ခုကနေ အကူအညီပေးနေပါတယ်။ နည်းလမ်းတစ်ခုကတော့ ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု အပိုင်းဖြစ်ပါတယ်။ အခုဆိုရင် ဖင်လန်အစိုးရက ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ် အတွက် ငြိမ်းချမ်းရေးရန်ပုံငွေနှစ်စဉ် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁ ဒသမ ၅ သန်း ပံ့ပိုးကူညီနေပါတယ်။ဒုတိယနည်းလမ်းကတော့ ဖင်လန်နိုင်ငံက Euro-Burma Office ကိုပံ့ပိုးကူညီပေးနေပါတယ်။အနာဂတ်မှာလည်းရှေ့ဆက်ကူညီပေးဖို့ ရှိပါတယ်။ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်လုပ်ဆောင်ရာမှာ ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် အနေနဲ့ အခက်အခဲတွေအများကြီးရှိနေပါတယ်။ လက်ရှိလက်မှတ်ရေးထိုးပြီး သား တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့တွေ၊ တပ်မတော်ကိုပံ့ပိုးကူညီဖို့လိုအပ် သလို လက်မှတ်ထိုးရသေးတဲ့ တိုင်းရင်းသားအဖွဲ့တွေကိုလည်း လက်မှတ် ရေးထိုးချင်လာအောင် စည်းရုံးသိမ်းသွင်းဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။ ငြိမ်းချမ်းရေး လုပ်ငန်းစဉ်မှာ အမျိုးသမီးတွေရဲ့အခန်းကဏ္ဍပိုမိုကျယ်ပြန့်လာဖို့ လိုအပ်ပါ တယ်။ အမျိုးသမီးအရေအတွက် များလာတာနဲ့အမျှ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ် အောင်မြင်ဖို့ အထောက်အကူဖြစ်လာလိမ့်မယ်လို့ ယုံကြည်ပါတယ်။

နိုင်ငံတကာ

မန်ချက်စတာမြို့ ဂီတဖျော်ဖြေပွဲ ပုံးဖောက်ခွဲခဲ့သူသည် မကြာသေးမီက လစ်ပျားနိုင်ငံသို့ သွားရောက်ခဲ့ကြောင်း ပြတိုက်ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဆို

မန်ချက်စတာ မေ ၂၄
ပြတိုက်နိုင်ငံ မန်ချက်စတာမြို့ ဂီတဖျော်ဖြေပွဲတစ်ခုတွင် ပုံးဖောက်ခွဲခဲ့သူသည် မကြာသေးမီက လစ်ပျားနိုင်ငံသို့ သွားရောက်ခဲ့ကြောင်း ပြတိုက်ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးက မီဒီယာသို့ ယနေ့ ပြောကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါပုံးဖောက်ခွဲသူသည် အသက်(၂၂)နှစ်ရှိသူ ဆယ်လ်မန်အာဘီဒီဖြစ်ပြီး ၎င်း၏မိဘများမှာ လစ်ပျားနိုင်ငံသားများဖြစ်ကြသည်။ သူသည် လစ်ပျားနိုင်ငံတွင် မွေးဖွားခဲ့ပြီး မန်ချက်စတာမြို့တွင် ကြီးပြင်းခဲ့သူဖြစ်သည်။ မေ ၂၂ ရက်က ဂီတဖျော်ဖြေပွဲတစ်ခုတွင် ၎င်းကိုယ်ကို အသေခံပုံးဖောက်ခွဲခြင်းဖြစ်သည်။ ယင်းပုံးဖောက်ခွဲမှုကြောင့် လူ ၂၂ ဦးသေဆုံးခဲ့ပြီး လူအများအပြား ထိခိုက်ဒဏ်ရာများရရှိခဲ့သည်။

ပုံးဖောက်ခွဲသူသည် အာဘီဒီဆိုသူဖြစ်ကြောင်း စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုဌာန၏ ပြောကြားချက်ကို ကိုးကားပြီး ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီး အမ်ဘာက ဘီဘီစီသတင်းဌာနသို့ ပြောကြားခဲ့သည်။

ယခုပုံးဖောက်ခွဲမှုသည် ရှေးယခင်က ပေါက်ကွဲခဲ့

သော ပုံးအမျိုးအစားများနှင့် တူညီမှုမရှိကြောင်းနှင့် ယင်းပုံးအမျိုးအစားကို ပေါက်ကွဲစေရန် ကျွမ်းကျင်မှုအများအပြား လိုအပ်သည်အတွက် အာဘီဒီအနေဖြင့် အဆိုပါ ပုံးခွဲမှုတွင် ပါဝင်ပတ်သက်နိုင်ဖွယ်ရှိကြောင်း ဘီဘီစီ သတင်းဌာနက သတင်းထုတ်ပြန်ထားသည်။

ပုံးပေါက်ကွဲရန် စီစဉ်ထားမှုမှာ သာမန်ဖြစ်ရိုးဖြစ်စဉ် မျိုးမဟုတ်ဘဲ ထူးခြားသည့်အတွက် အာဘီဒီတစ်ဦးတည်း စီစဉ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းမဖြစ်နိုင်ကြောင်း ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးက ဆိုသည်။ မေ ၂၄ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ဒေသန္တရ အာဏာပိုင်များက ပုံးပေါက်ကွဲမှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး သင်္ဘောမကင်းဖြစ်သူ နောက်ထပ်သုံးဦးအား ထပ်မံမိမိဆီးခဲ့သည်။

မေ ၂၂ ရက် ပုံးကွဲမှုဖြစ်ပွားပြီးနောက် ပြတိုက်နိုင်ငံသည် ၁၀ နှစ်အတွင်း အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်ခြိမ်းခြောက်မှု အဆင့်အမြင့်ဆုံးအနေအထားသို့ ရောက်ရှိနေကြောင်း သိရသည်။ ထိုသို့ ရောက်ရှိနေခြင်းသည် ယာယီသတ်ဖြတ်ကြောင်းနှင့် လုံခြုံရေးတပ်လှန့်ထားသော်လည်း ပြည်သူများအနေဖြင့် နေ့စဉ်လုပ်ငန်းများကို ပုံမှန်အတိုင်း



ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရန် တိုက်တွန်းပြောကြားခဲ့သည်။ အနီးရှိ ဘူတာရုံတစ်ရုံတွင် လက်နက်ကိုင်လုံခြုံရေးအရာရှိများက ကင်းလှည့်လျက်ရှိသည်။
ပုံးပေါက်ကွဲမှုကြောင့် မန်ချက်စတာမြို့နေပြည်သူများ အထိတ်တလန့် ဖြစ်သွားခဲ့သည်။ အခင်းဖြစ်ပွားသည့်နေရာ အင်န်အိတ်ချ်ကော့။



ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံတောင်ပိုင်း၌ စစ်အုပ်ချုပ်ရေးအမိန့်ထုတ်ပြန်

မနီလာ မေ ၂၄
ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံတောင်ပိုင်း မာရာဝီမြို့ ၌ စစ်သွေးကြွများနှင့် အစိုးရတပ်ဖွဲ့များအကြား တိုက်ခိုက်မှုများဖြစ်ပွားခဲ့ပြီးနောက် သမ္မတ ရိုဒရီဂိုဒူတာတေးက မင်ဒါနာအိမ်နီးခြားစစ်အုပ်ချုပ်ရေးအမိန့်(မာရှယ်လော) ထုတ်ပြန်လိုက်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက မေ ၂၄ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

မာရာဝီမြို့၏ ရပ်ကွက်အများအပြားကို ထိန်းချုပ်ထားခဲ့သော စစ်သွေးကြွများမှာ အိုင်အက်စ်အဖွဲ့နှင့် ဆက်နွယ်မှုရှိသူများဖြစ်ကြပြီး ၎င်းတို့ကို အစိုးရတပ်ဖွဲ့က ချေမှုန်းတိုက်ခိုက်လျက်ရှိသည်။ စစ်သွေးကြွများသည် မာရာဝီမြို့ရှိ အဆောက်အအုံများကို မီးရှို့ခဲ့ကြပြီး ကက်သလစ်ဘုန်းတော်ကြီးတစ်ပါးနှင့် ခရစ်ယာန်ဘာသာဝင်များကို ဓားစာခံများအဖြစ် ဖမ်းဆီးထားခဲ့သည်။ မွတ်စလင်အများစု နေထိုင်ရာ မာရာဝီမြို့ရှိ မော်တေးအမည်ရှိ စစ်သွေးကြွအုပ်စု၏အဖွဲ့ဝင်များ ပုန်းအောင်းနေထိုင်ရာ နေရာတစ်နေရာကို အစိုးရတပ်ဖွဲ့က စီးနင်းရာမှ တိုက်ပွဲများဖြစ်ပွားခဲ့သည်။
ရိုက်တာ။

တရုတ်ရေနက်ငုပ်ယာဉ် “ကျောက်လောင်း” မာရီယာနာသမုဒ္ဒရာချောက်တွင်း ငုပ်လျှိုး

ပေကျင်း မေ ၂၄
တရုတ်နိုင်ငံမှ လူလိုက်ပါနိုင်သော ရေနက်ငုပ်ယာဉ် ‘ကျောက်လောင်း’သည် မေ ၂၃ ရက်တွင် ကမ္ဘာပေါ်၌ အနက်ရှိုင်းဆုံးသမုဒ္ဒရာချောက်အဖြစ် ထင်ရှားသည့် မာရီယာနာချောက်အတွင်းသို့ သက်ဆင်းငုပ်လျှိုးခဲ့ကြောင်း ဆင်ဟွာသတင်းတွင်ဖော်ပြသည်။ ဆင်ဟွာသတင်းဌာနမှ သတင်းထောက် လွေရှီပင်းသည် အဆိုပါရေနက်ငုပ်ယာဉ်တွင် လိုက်ပါသည့် သိပ္ပံပညာရှင်များနှင့်အတူ ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အောက် ၄၈၁၁ မီတာအနက်အထိ လိုက်ပါငုပ်လျှိုးခဲ့သည်။ ရေနက်ငုပ်ယာဉ် သမုဒ္ဒရာချောက်အတွင်း စတင်ငုပ်လျှိုးမှုကို မေ ၂၃ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၇ နာရီ ၉ မိနစ်တွင် စတင်ခဲ့ပြီး သုံးနာရီနီးပါးအကြာတွင် အနက် ၄၈၁၁ မီတာသို့ရောက်ရှိခဲ့ကြောင်း၊ ရေနက်ငုပ်ယာဉ်ပေါ်ပါ သိပ္ပံပညာရှင်များက ဖော်ပြပါအနက်တွင်

သုံးနာရီကျော်ကြာမျှ စူးစမ်းလေ့လာမှုများပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။ စူးစမ်းလေ့လာမှုအတွင်း ပင်လယ်သွားသီးတစ်လုံး၊ ရေမြှုပ်သတ္တဝါတစ်ကောင်နှင့် ကြယ်ငါးနှစ်ကောင် အပါအဝင် အဏ္ဏဝါဘဝနှင့် သက်ဆိုင်နေသောအရာများ၊ ရေအောက်ကျောက်သားများ နမူနာနှင့် ရေအောက်ဖိစက်ရုံ နမူနာများကို စုဆောင်းယူခဲ့ပြီး ပင်လယ်ကြမ်းပြင်ကိုလည်း ဓာတ်ပုံများ ရိုက်ယူနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ တရုတ်ရေနက်ငုပ်ယာဉ်ကျောက်လောင်းသည် ခရီးစဉ်တစ်ခုလုံးအရ သမုဒ္ဒရာရေအောက်တွင် ရှစ်နာရီနှင့် မိနစ် ၅၀ ကြာငုပ်လျှိုးခဲ့ပြီး ယင်းနေ့ ဒေသစံတော်ချိန် ညနေ ၄ နာရီတွင် ရေမျက်နှာပြင်အထက်သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိခဲ့သည်။ တရုတ်ရေနက်ငုပ်ယာဉ်တစ်စင်းသည် ၂၀၁၂ ခုနှစ် ဇွန်လအတွင်းက မာရီယာနာချောက်အတွင်း အနက် ၇၀၆၂ မီတာအထိ ငုပ်လျှိုးခဲ့ဖူးသည်။ ဆင်ဟွာ။



ဘတ်ဂျက်ငွေစာရင်း တည်ငြိမ်မှုရှိရန် ရည်ရွယ်လျက် အမေရိကန်အစိုးရ အသုံးစရိတ်ဖြတ်တောက်လျှော့ချမည်

ဝါရှင်တန် မေ ၂၄
အမေရိကန်သမ္မတ ဒေါ်နယ်လ်ထရန်၏ အစိုးရအဖွဲ့သည် ဖက်ဒရယ်အစိုးရအဖွဲ့၏ ဘတ်ဂျက်ငွေစာရင်းတည်ငြိမ်မှု ရှိရန် ရည်ရွယ်လျက် လာမည့် ၁၀ နှစ်တာကာလတွင် အစိုးရအဖွဲ့၏ အသုံးစရိတ်ကို ဒေါ်လာ ၃ ဒသမ ၆ ထရီလီယံ ဖြတ်တောက်လျှော့ချမည်ဖြစ်ကြောင်း အိမ်ဖြူတော်က ထုတ်ပြန်သည့် ရုံးတွင်းမှတ်စုစာလွှာစာတမ်းကို ကိုးကားလျက်သတင်းဌာနများက မေ ၂၄ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ဆင်းရဲနွမ်းပါးသူပြည်သူများ၊ နာမကျန်းသူများနှင့် ကျေးလက်ဒေသများ၌ နေထိုင်သူပြည်သူများအား ဗဟိုအစိုးရအဖွဲ့က အထောက်အပံ့ပေးမှုများကို ဖြတ်တောက်လျှော့ချခြင်းသည် အရွယ်အစား ပိုမိုသေးငယ်သော ဖက်ဒရယ်အစိုးရအဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းရေးဟူသော ကွန်ဆာပေးတစ်များ၏ တောင်းဆိုချက်ကို ထင်ဟပ်လျက်ရှိကြောင်း၊ သို့ရာတွင် နိုင်ငံဘာလ သမ္မတရွေးကောက်ပွဲ၌ ထရန်အား မဲပေးခဲ့ကြသော ဖော်ပြပါ လူပုဂ္ဂိုလ်များကိုယ်တိုင် ပစ်မှတ်ထားခံရခြင်းဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံရေးလေ့လာသူများက ပြောကြားကြသည်။

ရသုံးမှန်းခြေငွေစာရင်း(ဘတ်ဂျက်)အစီအစဉ်အရ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု အကူအညီပေးရေး စရိတ်စကများ၊ အာဟာရထောက်ပံ့ပေးရေးဆိုင်ရာ အစီအစဉ်အတွက် ကျခံပေးသော စရိတ်စကများ၊ မသန်စွမ်းသူများအား ထောက်ပံ့ပေးသည့် လူမှုပူလုံရေး အကျိုးခံစားခွင့်များအတွက် ကျခံပေးသော စရိတ်စကများနှင့်ပတ်သက်၍ သိသိသာသာလျှော့ချဖြတ်တောက်ရန် ဖော်ပြထားသည်။

ကျေးလက်ဒေသများ၌ နေထိုင်သော ဆင်းရဲနွမ်းပါးသူ ပြည်သူများအား အကူအညီပေးနေသည့် အစီအစဉ်များ၌ ငွေကြေးဖြတ်တောက်လျှော့ချမှုပြုလုပ်ရန် သမ္မတထရန်က မေ ၂၃ ရက်တွင် ကွန်ဂရက်လွှတ်တော်သို့ တင်သွင်းသော ဘတ်ဂျက်အသုံးစရိတ် အစီအစဉ်တွင် ဖော်ပြထားကြောင်း သတင်းတွင်ဖော်ပြသည်။ ရိုက်တာ။

ဝါရှင်တန် မေ ၂၄
အမေရိကန်နိုင်ငံ အနေဖြင့် မြောက်ကိုရီးယားနိုင်ငံ၏ ခြိမ်းခြောက်မှုကို သို့သော် ခိုးကျည်လွှတ်တင်ခြိမ်းခြောက်မှုအန္တရာယ်မှ ကင်းလွတ်စေရေးအတွက် ၎င်း၏ ခိုးကျည်ကာကွယ်ရေးစနစ်ကို ပိုမိုအဆင့်မြှင့်တင်မည်ဖြစ်ကြောင်း အမေရိကန် ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနက ယနေ့ ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အမေရိကန်၏ ခိုးခွင်းခိုးစနစ်များ အဆင့်မြှင့်တင်မည်

မေ ၂၄ ရက်တွင် ကျင်းပသည့် အောက်တိုဘာလတွင် စတင်မည့် လာမည့်နှစ် ဘဏ္ဍာရေးနှစ် အတွက် ကာကွယ်ရေးစရိတ်သုံးစွဲငွေ တောင်းခံမှုဆိုင်ရာ သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတွင် အထက်ပါကိစ္စရပ်နှင့် ပတ်သက်ပြီး ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနက ပြောကြားခဲ့သည်။ ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနက ယခုနှစ် ကာကွယ်ရေးအသုံးစရိတ် အတွက် ၇ ဒသမ ၉ ဘီလီယံဒေါ်လာကို တိုးမြှင့်တောင်းခံမည်ဖြစ်ကြောင်း နှင့် နိုင်ငံ၏ ခိုးခွင်းခိုးစနစ်အတွက် အဆင့်မြှင့်နည်းပညာများ တီထွင်ဖန်တီးရာတွင် အသုံးပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနက ဆိုသည်။
အင်န်အိတ်ချ်ကော့။

ဥပဒေကြမ်း

မြန်မာနိုင်ငံလွှတ်တော်အဖွဲ့ ဥပဒေကြမ်း

ပြည်သူများ သိရှိလေ့လာ အကြံပြုနိုင်ပါရန် ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံလွှတ်တော်အဖွဲ့ဥပဒေကြမ်း (၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ်၊ (၁၃၇၉ ခုနှစ်၊ လ ရက်) (၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ လ ရက်) ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

အစည်းများ၊ အစိုးရမဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်းများနှင့်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်၊ (ဃ) နိုင်ငံတကာလွှတ်တော်များအဖွဲ့နှင့် အာဆီယံလွှတ်တော်များ ညီလာခံအပါအဝင် နိုင်ငံတကာနှင့်ဒေသတွင်း လွှတ်တော်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန်။

- အခန်း (၁) အမည်နှင့် အဓိပ္ပာယ်ဖော်ပြချက် ၁။ ဤဥပဒေကို မြန်မာနိုင်ငံလွှတ်တော်အဖွဲ့ဥပဒေ ဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။ ၂။ ဤဥပဒေတွင်ပါရှိသော အောက်ပါစကားရပ်များသည် ဖော်ပြပါအတိုင်း အဓိပ္ပာယ် သက်ရောက်စေရမည်- (က) ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေကို ဆိုသည်။ (ခ) ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဆိုသည်မှာ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ဖွဲ့စည်းသော ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ကို ဆိုသည်။ (ဂ) ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဆိုသည်မှာ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ဖွဲ့စည်းသော ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကို ဆိုသည်။ (ဃ) အမျိုးသားလွှတ်တော်ဆိုသည်မှာ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ဖွဲ့စည်းသော အမျိုးသားလွှတ်တော်ကို ဆိုသည်။ (င) တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် ဆိုသည်မှာ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ဖွဲ့စည်းသော တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကို ဆိုသည်။ (စ) လွှတ်တော်ဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်၊ အမျိုးသား လွှတ်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကို ဆိုသည်။ (ဆ) လွှတ်တော်အဖွဲ့ဆိုသည်မှာ ဤဥပဒေအရ ဖွဲ့စည်းသော မြန်မာနိုင်ငံလွှတ်တော် အဖွဲ့ကို ဆိုသည်။ (ဇ) နာယကဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် နာယကအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်သော အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သို့မဟုတ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကို ဆိုသည်။ (ဈ) ဒုတိယနာယကဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဒုတိယနာယကအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်သော အမျိုးသားလွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ သို့မဟုတ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌကို ဆိုသည်။ (ည) ဥက္ကဋ္ဌ ဆိုသည်မှာ လွှတ်တော်အဖွဲ့၏ ဥက္ကဋ္ဌကို ဆိုသည်။ (ဋ) အဖွဲ့ဝင်ဆိုသည်မှာ လွှတ်တော်အဖွဲ့၏ အဖွဲ့ဝင်အသီးသီးကို ဆိုသည်။ (ဌ) လွှတ်တော်ရုံး ဆိုသည်မှာ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးနှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်ရုံးတို့ကို ဆိုသည်။ (ဍ) ရုံးအဖွဲ့မှူး ဆိုသည်မှာ လွှတ်တော်အဖွဲ့၏ ရုံးအဖွဲ့မှူးကို ဆိုသည်။ (ဎ) အစည်းအဝေးဆိုသည်မှာ လွှတ်တော်အဖွဲ့အစည်းအဝေးကို ဆိုသည်။

- အခန်း (၃) လွှတ်တော်အဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းခြင်း၊ သက်တမ်းနှင့်အစည်းအဝေးကျင်းပခြင်း ဖွဲ့စည်းခြင်း ၄။ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် မြန်မာနိုင်ငံလွှတ်တော်အဖွဲ့ကို အောက်ပါအတိုင်း ဖွဲ့စည်းရမည်- (က) နာယက ၂ ဦး ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (ခ) ဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်သူ့လွှတ်တော် သို့မဟုတ် အမျိုးသားလွှတ်တော် (ဂ) ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ပြည်သူ့လွှတ်တော် သို့မဟုတ် အမျိုးသားလွှတ်တော် (ဃ) ဥက္ကဋ္ဌများ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် (င) ဒုတိယနာယက အတွင်းရေးမှူး ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ၅။ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်သည် ရာထူးအလျောက် လွှတ်တော်အဖွဲ့၏ ရုံးအဖွဲ့မှူးဖြစ်သည်။ သက်တမ်း ၆။ လွှတ်တော်အဖွဲ့၏ သက်တမ်းသည် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ သက်တမ်းနှင့်အညီ ဖြစ်သည်။ အစည်းအဝေးကျင်းပခြင်း ၇။ (က) အစည်းအဝေးကို တစ်နှစ်လျှင် အနည်းဆုံး တစ်ကြိမ် ကျင်းပရမည်။ (ခ) ဥက္ကဋ္ဌက အထူးအစည်းအဝေးကျင်းပရန် လိုအပ်သည်ဟု ယူဆလျှင်ဖြစ်စေ၊ အဖွဲ့ဝင်စုစုပေါင်းဦးရေ၏ ထက်ဝက်ကျော်က အစည်းအဝေးကျင်းပရန် တင်ပြလျှင်ဖြစ်စေ၊ ဥက္ကဋ္ဌက အစည်းအဝေးကို ခေါ်ယူကျင်းပပေးရမည်။ (ဂ) အစည်းအဝေးကို ဥက္ကဋ္ဌက သတ်မှတ်သည့်နေ့ရက်၊ အချိန်နှင့် နေရာတွင် ကျင်းပရမည်။ (ဃ) အစည်းအဝေးသို့ အဖွဲ့ဝင်စုစုပေါင်းဦးရေ၏ ထက်ဝက်ကျော် တက်ရောက်လျှင် အစည်းအဝေးအထမြောက်သည်။ (င) အကယ်၍ အစည်းအဝေးအထမြောက်လျှင် ဥက္ကဋ္ဌသည် အဖွဲ့ဝင်များ၏ တင်ပြချက်များနှင့် အကြံပြုချက်များကို စာဖြင့်ပေး ပို့ရန် တောင်းယူနိုင်သည်။ (စ) အဖွဲ့ဝင်ဖြစ်သည့် တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ် လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကိုယ်တိုင်အစည်းအဝေးသို့ မတက်ရောက်နိုင်ပါက မိမိကိုယ်စား ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌအား တက်ရောက်စေနိုင်သည်။ (ဆ) ရုံးအဖွဲ့မှူးသည် လွှတ်တော်အဖွဲ့ အစည်းအဝေးများတွင် အခမ်းအနားမှူးအဖြစ် ဆောင်ရွက်ရမည်။

- (ဂ) ပြည်ထောင်စုနှင့် တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်များ ဆက်နွယ်အကျိုးဝင်သောကိစ္စရပ်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ညှိနှိုင်းခြင်း၊ ဆွေးနွေးဆုံးဖြတ်ခြင်း၊ (ဃ) လွှတ်တော်အဖွဲ့၏လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များ၏ စွမ်းရည်မြှင့်တင်ရေးနှင့် လွှတ်တော်ရုံး ဝန်ထမ်းများ၏ လုပ်ငန်းစွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးတို့အတွက် ဆွေးနွေးဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ပြည်တွင်းပြည်ပသင်တန်းများ စေလွှတ်ခြင်း၊ (င) လွှတ်တော်အဖွဲ့၏ လိုအပ်သောလုပ်ငန်းအဖွဲ့များကို ဖွဲ့စည်း ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ (စ) လွှတ်တော်အဖွဲ့နှင့် နိုင်ငံတကာလွှတ်တော်များအဖွဲ့၊ အာဆီယံ လွှတ်တော်များ ညီလာခံအပါအဝင် နိုင်ငံတကာနှင့်ဒေသတွင်း လွှတ်တော်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများအကြား ဆက်ဆံဆက်သွယ် ရေးကိစ္စများကို ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အဖွဲ့အစည်းများ၏ ရည်ရွယ်ချက်များ၊ ဆုံးဖြတ်ချက်များကို အဖွဲ့ဝင်များ၊ သက်ဆိုင်ရာအစိုးရ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပြည်သူများသိရှိစေရန် ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ (ဆ) လွှတ်တော်များ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဖြစ်ပေါ် တိုးတက်မှုများကို နိုင်ငံတကာလွှတ်တော်များသိရှိစေရန် ဆောင် ရွက်ခြင်း၊ (ဇ) အများပြည်သူစိတ်ဝင်စားမှုရှိသော ပြည်တွင်းပြည်ပပြဿနာများကို စဉ်းစား သုံးသပ်ရေးနှင့် ယင်းပြဿနာများအပေါ် လွှတ်တော် အသီးသီး၏ အမြင်ကို ထုတ်ဖော်ခြင်း၊ (ဈ) အစည်းအဝေးဆုံးဖြတ်ချက်အရ ပေးအပ်သည့် အခြားလုပ်ငန်း တာဝန်များကို ထမ်းဆောင်ခြင်း၊ ၉။ လွှတ်တော်အဖွဲ့၏ အတွင်းရေးမှူးသည်- (က) အစည်းအဝေးများ ကျင်းပရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ရမည်။ (ခ) လွှတ်တော်အဖွဲ့၏ဆောင်ရွက်မှုကို အစည်းအဝေးတွင် တင်ပြ ရမည်။ (ဂ) လွှတ်တော်အဖွဲ့၏ နှစ်ပတ်လည်အစီရင်ခံစာကို ပြုစုပြီး အစည်း အဝေးတွင် တင်ပြရမည်။ (ဃ) ဥက္ကဋ္ဌက ပေးအပ်သော လုပ်ငန်းတာဝန်များကို ဆောင်ရွက်ရမည်။

အခန်း (၅) အဖွဲ့ဝင်များ၏ တာဝန်နှင့် အခွင့်အရေးများ

- ၁၀။ အဖွဲ့ဝင်များသည် လွှတ်တော်အဖွဲ့၏ ရည်ရွယ်ချက်များနှင့် လုပ်ငန်း တာဝန်များကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရမည်။ ၁၁။ အဖွဲ့ဝင်များသည် လွှတ်တော်အဖွဲ့၏ဆုံးဖြတ်ချက်များကို လိုက်နာ ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပြီး ဆောင်ရွက်ပြီးစီးကြောင်းကို လွှတ်တော်အဖွဲ့သို့ ပြန်လည်အစီရင်ခံရမည်။ ၁၂။ အဖွဲ့ဝင်အသီးသီးသည် အစည်းအဝေးတွင် လွှတ်တော်အလိုက် တွေ့ကြုံရသော လုပ်ငန်းဆိုင်ရာအခက်အခဲများကို ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းရန် တင်ပြခွင့်ရှိသည်။ ၁၃။ အဖွဲ့ဝင်အသီးသီးသည် လွှတ်တော်အဖွဲ့က ထုတ်ပြန်သော သတင်း အချက်အလက်များကို သိခွင့်ရှိသည်။ ၁၄။ အဖွဲ့ဝင်များသည် လွှတ်တော်အဖွဲ့၏ရည်ရွယ်ချက်နှင့်သက်ဆိုင်သော အကြောင်းအရာများကို ဆွေးနွေးတင်ပြခွင့်ရှိသည်။

အခန်း (၆) အထွေထွေ

- ၁၅။ လွှတ်တော်အဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူးသည် လွှတ်တော်အဖွဲ့၏ ဆောင်ရွက်မှု အစီရင်ခံစာကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်တွင် တင်ပြရမည့်အပြင် သက်ဆိုင်ရာ လွှတ်တော်များသို့လည်း ပေးပို့ရမည်။ ၁၆။ ပုဒ်မ ၁၅ အရ ပေးပို့သောအစီရင်ခံစာကို တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌများသည် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်အစည်းအဝေးတွင် တင်ပြရမည်။ ၁၇။ လွှတ်တော်အဖွဲ့၏ ရုံးလုပ်ငန်းနှင့် အုပ်ချုပ်မှုကိစ္စအဝဝကို ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်ရုံးက တာဝန်ဆောင်ရွက်ရမည်။ ၁၈။ လွှတ်တော်အဖွဲ့၏ ကုန်ကျစရိတ်များကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံး ရန်ပုံငွေမှ ကျခံသုံးစွဲရမည်။

ဖျာပုံ၌ မြစ်မီးရောင်စီမံကိန်း မြို့နယ်အဆင့်သုံးသပ်ပွဲကျင်းပ



ဖျာပုံ မေ ၂၄ ရေဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဖျာပုံမြို့နယ်တွင် မြစ်မီးရောင်စီမံကိန်းဆိုင်ရာ မြို့နယ် အဆင့် ဆန်းစစ်လေ့လာ အဖြေရှာသုံးသပ်ပွဲအခမ်းအနားကို မေ ၂၅ ရက်က ဖျာပုံမြို့ရှိ သီရိအာဏာဝါခန်းမ၌ ကျင်းပရာ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဌာန ဆိုင်ရာများ၊ မြို့နယ်မြစ်မီးရောင်ကော်မတီဝင်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက် ရောက်ကြသည်။ အခမ်းအနားတွင် ဖျာပုံမြို့နယ် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဝင်းထွတ် က အဖွဲ့အမှတ်စဉ်ပြောကြားပြီး ဖျာပုံမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးအောင်ဇော်လင်းက စီမံကိန်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေမှုနှင့်ပတ်သက်၍ အကျယ်တဝင့် ရှင်း လင်းဆွေးနွေးကာ ကျေးရွာမြစ်မီးရောင်ကြီးကြပ်မှုကော်မတီဝင်များက သိရှိလို သည့်များ မေးမြန်းဆွေးနွေးခဲ့ကြရာ မြို့နယ်ကော်မတီတာဝန်ရှိသူများက လိုအပ် ချက်များ ဖြည့်စွက်အကြံပြု ဆွေးနွေးမှုများပြုလုပ်ခဲ့ပြီး ပထမဆုံးရရှိသည့် သမိန် ထောသိမ်ကုန်းကျေးရွာ၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် မင်းလှစကျေးရွာနှင့် တတိယဆု ရရှိသည့် တင်ပုလွဲကျေးရွာများအား ဆုများချီးမြှင့်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

နယ်လှည့်စာကြည့်တိုက်ဖွင့်လှစ်

မကွေး မေ ၂၄ မကွေးမြို့နယ် နွားကူးကျေးရွာ စာကြည့်တိုက်တွင် ကျေးရွာနေပြည်သူများ စာအုပ်စာပေ အလွယ်တကူ ဖတ်ရှုလေ့လာနိုင်ရေး မကွေးခရိုင် ပြန်ကြား ရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဝန်ထမ်းများက ပြည်သူ့ကို ဝန်ဆောင်မှုပေးရန် ရည်ရွယ်၍ သုတ၊ ရသ စာအုပ်၊ စာစောင်များ ငှားရမ်းပေးခြင်း၊ မူးယစ်ဆေးဝါး အန္တရာယ်အသိပညာပေး နံရံကပ်ပြဘုတ်များပြသခြင်း၊ စာပေရေချမ်းစင် အသိပညာပေးဇာတ်လမ်းများပြသခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ “နွားကူးကျေးရွာ စာကြည့်တိုက်တွင် နယ်လှည့်စာကြည့်တိုက်ဖွင့်လှစ်ရာ ကျေးရွာသူ၊ ကျေးရွာသားများ၊ စာကြည့်တိုက်ကော်မတီများ၊ ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ကျေးရွာလူမှုရေးအသင်းမှ လူငယ်မောင်မယ်များအား ယခုလိုစာဖတ်ခြင်း နှင့် ပတ်သက်၍ အကျိုးရှိစေသည့် ပညာပေးဇာတ်လမ်းများ၊ နံရံကပ်စာစောင် များ၊ နိုင်ငံတော်တာဝန်ရှိသူတို့၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆောင်ရွက်မှုမှတ်တမ်း ဓာတ်ပုံများကို ကြည့်ရှုခွင့်ရ၍ ဗဟုသုတများစွာရရှိသည်” ဟု ဒေသခံ မောင်ထိုက်အောင်က ပြောကြားခဲ့သည်။

ပလိပ်တွင် ကောက်ရိုးမို့များ စီးပွားဖြစ်စိုက်ပျိုး

မန္တလေး မေ ၂၄
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ဆည်ခရိုင် စဉ့်ကိုင်မြို့နယ် ပလိပ်တွင် ကောက်ရိုးမို့များကို တစ်နှစ်ပတ်လုံး စိုက်ပျိုးလျက်ရှိသည်။ အများအားဖြင့် ပလိပ်၊ စိတ္တရ၊ မြောက်ကိုင်းကျေးရွာများရှိ သရက်ခြံများအတွင်း၌ အများဆုံးစိုက်ပျိုးကြသည်။ ကောက်ရိုးမို့စိုက်ပျိုးသူများမှာ အနည်းဆုံးမို့ပျိုးပုံ ၁၀၀ မှ စတင်ကာ စီးပွားဖြစ် မို့ပျိုးလျက်ရှိကြောင်းသိရသည်။

ရက်တိုတိုဖြင့် ငွေဖြစ်လွယ်သော သီးနှံများထဲတွင် ကောက်ရိုးမို့ စိုက်ပျိုးခြင်းလုပ်ငန်းလည်း ပါဝင်သည်။ ကောက်ရိုးမို့စိုက်ပျိုးခြင်းလုပ်ငန်းကို စဉ့်ကိုင်မြို့နယ်တွင် ၁၉၉၃ ခုနှစ်မှစတင်ကာ စီးပွားဖြစ်စိုက်ပျိုးလာကြသည်။ ကောက်ရိုးမို့ကို ကောက်ရိုး၊ ကောက်လှိုင်းကုန်ကြမ်းအစား ဂျပ်စက္ကူ၊ မြင်းခေါး၊ နွားခေါး၊ ဗေဒါတို့ဖြင့်တွင်ကျယ်စွာ စိုက်ပျိုးလာခဲ့သည်။ နောက်ပိုင်းတွင် ကုန်ကြမ်း မြင်းခေါးပေးလာသောကြောင့် အသုံးမပြုတော့ဘဲ နွားခေါး၊ ဂျပ်စက္ကူ၊ ဗေဒါတို့ကို အသုံးပြုကြသည်။ ကောက်ရိုးမို့ကို အပူအအေးမျှတအောင် ဆောင်ရွက်ပေးရပြီး ရာသီမရွေး စိုက်ပျိုးနိုင်သည်။ နွေရာသီတွင် အချိန်ရသော ခြံများအတွင်း ပျိုးကြပြီး ဆောင်းရာသီတွင် နေပူကွင်းပြင်များတွင် ပျိုးကြသည်။

ကောက်ရိုးမို့ ပျိုးပုံတစ်ပုံပြုလုပ်ရန်အတွက် ဂျပ်စက္ကူရစ်ဝိသာမ ၁၀ ဝိသာမ၊ နွားခေါး လေးတင်းမှ ငါးတင်းခန့် ပျိုးပေး ထုပ်၊ ပလတ်စတစ်အကြည်၊ ကောက်ရိုး သက်ငယ်တို့ကို အသုံးပြုကြရသည်။ စတင်ပျိုးသည့် အချိန်မှစကာ ဂရုစိုက်ပေးရပြီး ရက်တိုတိုနှင့် အကျိုးအမြတ်ရရှိသောလုပ်ငန်းဖြစ်သည်။ ပလိပ်နယ်တစ်ဝိုက်တွင် စီးပွားဖြစ်စိုက်ပျိုးကြသည်။ မို့



ထွက်နှုန်းမှာ ဆောင်းရာသီတွင် မို့ထွက်နှုန်းများပြီး နွေနှင့်မိုးရာသီတွင် အနည်းငယ် အထွက်လျော့တတ်သည်။

ကောက်ရိုးမို့ပုံ၏ ခြောက်သွေ့မှုနှင့် စိုထိုင်းဆ၊ ရေစုပ်မှုကို ဂရုစိုက်ကြည့်ကာ ငါးရက်ခန့်တွင် ရေထပ်လောင်းပေးရသည်။ မို့စတင်ပျိုးသည့်ရက်မှ စတင်ရေထွက်ပါက ၁၀ ရက်၊ ၁၁ ရက်တွင် မို့စတင်ထွက်ရသည်။ မို့ထွက်သည့်အခါ ပလတ်စတစ်ကိုချွတ်၍ မို့ကို အပွင့်အဆင့်မရောက်မီ ခူးပေးရသည်။ မို့တစ်ပုံလျှင် ငါးဝိသာမမှ ခုနှစ်ဝိသာမအထိထွက်ရသည်။ မို့အလုံးအဆင့်သည် ဈေးကွက်ဝင်ပြီး လက်ရှိကာလတွင် တစ်ဝိသာမငွေကျပ် ၃၅၀၀ ခန့်ရှိသည်။ မို့အပွင့်မှာ ငွေကျပ် ၂၀၀၊ ၂၅၀၀ ခန့်သာရရှိသည်။

ဆောင်းတွင်းပိုင်းတွင် မို့ဈေးနှုန်းတက်လေ့ရှိသည်။ မို့ကို တစ်နှစ်ပတ်လုံး ဖောက်သည်ယူရောင်းသူများမှာ မို့ပျိုးသည့်နေရာအထိ လာရောက်ဝယ်ယူပြီး ပြန်လည်ရောင်းချလေ့ရှိသည်။

မို့ကို စီးပွားဖြစ်ပျိုးသူများပြီး မို့ပုံအနည်းဆုံး ၁၀၀ မှစတင်ကာ ရာသီနှင့် မို့ဈေးကွက်ကိုကြည့်၍ ပျိုးကြသည်။ ငွေကြေးအရင်းအနှီးအားဖြင့် ငွေကျပ် ၁၀ သိန်းကျော်ရင်းနှီးရသည်။ မို့ပုံတစ်ပုံလျှင် ငွေကျပ်တစ်သောင်းခန့်ကုန်ကျသည်။ ရက်တိုတိုအတွင်း ငွေဖြစ်လွယ်၍ မို့ဈေးကွက်မှာ ခိုင်ခိုင်မာမာရှိပြီး အကျိုးအမြတ်ရှိကြောင်း ပလိပ်နယ်မှ ကောက်ရိုးမို့ပျိုးသူကိုကျော်မိုးက ပြောပြခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ချောင်းဦးမြို့နယ်တွင် Seed Grower Association အစီအစဉ်ဖြင့် မိုးစပါးပျိုးစေ့ထုတ်မည့်တောင်သူများနှင့် နည်းပညာပေးဆွေးနွေးပွဲပြုလုပ်

ချောင်းဦး မေ ၂၄
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာခရိုင် ချောင်းဦးမြို့နယ်တွင် Seed Grower Association အစီအစဉ်ဖြင့် မိုးစပါးပျိုးစေ့ထုတ်မည့်တောင်သူများနှင့် နည်းပညာပေးဆွေးနွေးပွဲကို မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနရုံးခန်းမ၌ မေ ၂၃ ရက်က ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းဆွေးနွေးပွဲတွင် မုံရွာခရိုင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးမျိုးကြည်က အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားခဲ့ပြီး စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၏ အဓိကတာဝန်ကြီးသုံးရပ်နှင့် လယ်ယာကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ပြောင်းလဲမှု ငါးမျိုးတို့ကို အသေးစိတ်ရှင်းလင်း ဆွေးနွေးခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ ခရိုင်မြို့စေ့တာဝန်ခံ ဒေါ်စိစိဝမ်းက စပါးပျိုးစေ့ထုတ်လုပ်ခြင်း နည်းပညာအဆင့်ဆင့်ကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့သည်။ မုံရွာခရိုင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယဦးစီးမှူး ဒေါ်အေးမြမြကလည်း စိုက်ပျိုးရေးဆိုင်ရာ အလေ့အကျင့်ကောင်းများဖြစ်သော အစားအစာဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးကဏ္ဍ၊ ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးကဏ္ဍ၊ သီးနှံများ၏ အရည်အသွေးကဏ္ဍ၊ လုပ်သားများကျန်းမာရေးဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးနှင့် လူမှုဘဝသာယာရေးကဏ္ဍများဖြစ်သည့် ကဏ္ဍကြီးလေးရပ်ကို အသေးစိတ်ဆွေးနွေးခဲ့သည်။ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးမှူး ဒေါ်သန်းလှကလည်း မျိုးစေ့ဆိုင်ရာ ဥပဒေကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ပြီး ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ခုနှစ်မှာ ချောင်းဦးမြို့နယ်အတွင်း Seed Grower Association အစီအစဉ်ဖြင့် မျိုးစေ့ထုတ်လုပ်မည့် အကြောင်းကိုလည်း ဆွေးနွေးပြောကြားခဲ့သည်။

ဆွေးနွေးပွဲသို့ မုံရွာခရိုင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ၊ ချောင်းဦးမြို့နယ်မှ တောင်သူပေါင်း ၄၁ ဦး တက်ရောက်ကြကြောင်း သိရသည်။

အိဆီစို(ချောင်းဦး)



မြိုင်မြို့နယ် ဖျသီးရွာ၌ ကျေးရွာကိုယ်အားကိုးလျှပ်စစ်မီး ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကျင်းပ

မြိုင် မေ ၂၄
ပခုက္ကူခရိုင် မြိုင်မြို့နယ် ဖျသီးကျေးရွာအုပ်စု၌ ကိုယ်အားကိုးလျှပ်စစ်မီးဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို မေ ၂၃ ရက် ညနေ ၄ နာရီက ကျေးရွာကိုယ်အားကိုးလျှပ်စစ်မီးဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားအဖြစ် ကျင်းပခဲ့သည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ခရိုင်လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာမှူးနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ PAING SHING Co., Ltd (Mother Khin Group) မှ မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ကျေးရွာ ကိုယ်အားကိုးလျှပ်စစ်မီးလင်းရေးကော်မတီဝင်များ၊ ရပ်မိရပ်ဖများနှင့် ကျေးလက်နေပြည်သူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးသက်နိုင်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ပခုက္ကူခရိုင် လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာမှူး ဦးဘုန်းနိုင်မှ လျှပ်စစ်ဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များအား အမှာစကားပြောကြားပေးခဲ့သည်။ ထို့နောက် ဖျသီးကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဝင်းကိုက လျှပ်စစ်မီးရရှိရန်

ပိုင်းဝန်းကူညီပေးကြသည့် ပုဂ္ဂိုလ်များအား ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ ကိုယ်အားကိုးလျှပ်စစ်မီးဖွင့်ပွဲ မှဦးကို မြိုင်မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသိန်းစိုး၊ မြိုင်မြို့နယ်လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာမှူး ဦးဇော်လွင်၊ ကမ္ဘာ့ဆုံမျိုး ဦးဝင်းကို၊ PAING SHING ကုမ္ပဏီ (Mother Khin Group) မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ ဦးဇော်ယျာမောင်၊ ဖျသီးရွာ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်သိန်းတို့က ဖဲကြိုးဖြတ် ဖွင့်လှစ်ပေးကာ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဝင်းဌေးက စက်ခလုတ်နှိပ်၍ ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။

ပခုက္ကူခရိုင် မြိုင်မြို့နယ် ဖျသီးကျေးရွာအုပ်စုကိုယ်အားကိုးလျှပ်စစ်မီးလင်းရေးအတွက် ကျေးရွာပြည်သူ ထည့်ဝင်ငွေကျပ်သိန်း ၇၀၀၊ PAING SHING Co., Ltd (Mother Khin Group) မှ ကျပ်သိန်း ၁၄၀၀ စုစုပေါင်း ကျပ်သိန်း ၂၁၀၀ ဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်မှစတင်၍ PAING SHING Co. Ltd (Mother Khin Group) မှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ ဦးဇော်ယျာမောင်က ပြောကြားသည်။ **နိုးလင်းနိုင် (IPRD)**

ပရိဘောဂပစ္စည်းမျိုးစုံကို မိုဘိုင်းစနစ်ဖြင့် တွင်ကျယ်စွာပြုလုပ်ရောင်းချ

မန္တလေး မေ ၂၄
မန္တလေးမြို့နှင့် အနီးရှိကျေးလက်ဒေသများသို့ တန်ဖိုးနည်း သစ်သားပရိဘောဂပစ္စည်းများကို ကားဖြင့်တင်၍ မိုဘိုင်းစနစ်ဖြင့် လှည့်လည်ရောင်းချလျက်ရှိသည်။ အချို့ဆိုင်များမှာ ပရိဘောဂလုပ်သည့် ဆိုင်များမှ ဖောက်သည်ယူကာ တစ်ဆင့်ဆိုင်ခင်းကာ ရောင်းချကြသည်။ လက်ရှိကာလတွင် သစ်တိုသစ်များဖြင့်ပြုလုပ်သော တန်ဖိုးနည်းပရိဘောဂပစ္စည်းများကို ကားဖြင့်တင်၍ လှည့်လည်ရောင်းချရာ အရောင်း တွင် ကျယ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ သစ်သားအကောင်းများဖြင့် ပြုလုပ်ထားသော စားပွဲတန်းလျားများလည်း ရောင်းချကြသည်။

တန်ဖိုးနည်း ပရိဘောဂပစ္စည်းကို သစ်တိုသစ် (ဒေသအခေါ် ဘကာခြမ်း) များဖြင့်ပြုလုပ်ကြသည်။ သစ်သားအစုံကို လို

သလိုထည့်သွင်း ပြုလုပ်ကြသည်။ တန်ဖိုးနည်း သစ်သားပရိဘောဂများကို သစ်တိုသစ်စ ပယ်သားရရှိမှုပေါ်မူတည်ကာ အမျိုးမျိုးပြုလုပ်ကြသည်။ ခေတ်မီလာသော ကာလတွင် ပရိဘောဂလုပ်ငန်း၌ ရွှေဘော်ထိုးခြင်းမှအစ စရွေးဖောက်ခြင်းများပါ စက်ကိရိယာများကို အသုံးပြုသည့် အတွက် လုပ်ငန်းတွင်ကျယ်လျက်ရှိပြီး လူကြိုက်များကြသည်။

အများစုမှာ စုပေါင်းလုပ်ဆောင်ပြီး တစ်နှစ်ပတ်လုံးလုပ်ဆောင်ကြသည်။ လက်ရှိကာလတွင် တန်းလျား၊ စားပွဲ၊ သုံးပေစားပွဲ၊ လေးပေစားပွဲ၊ တီဗွီစင်၊ ရေခဲသေတ္တာ စင်ကလေးများကို အများဆုံး ပြုလုပ်ကြသည်။ အသားအနေအထားပေါ် မူတည်ကာ လူငါးဦးစုပေါင်းလုပ်ဆောင်ပါက စားပွဲတန်းလျားတစ်မျိုးလျှင် ငါးခုံစီရရှိကြသည်။

ယခုအခါ တန်ဖိုးနည်းပရိဘောဂပစ္စည်းများကို လူသုံးများပြားလျက်ရှိပြီး မိုဘိုင်းစနစ်ဖြင့် ရောင်းချသူများထံမှ ဝယ်ယူကြသည်။ ကားဖြင့်တင်ကာ မိုဘိုင်းစနစ်ဖြင့် ရောင်းချသောတန်ဖိုးနည်း တန်းလျားတစ်လုံးလျှင် ငွေကျပ် ၁၅၀၀၀၊ စားပွဲတစ်လုံးလျှင် ငွေကျပ် ၁၅၀၀၀၊ ရေခဲသေတ္တာစင်တစ်ခုလျှင် ငွေကျပ် ၇၅၀၀ ဖြင့် ရောင်းချလျက်ရှိသည်။ စားပွဲ၊ တန်းလျားများတွင် ပေအလိုက်ဈေးနှုန်း ကွာခြားသွားတတ်သည်။ သစ်သားကောင်းဖြင့် ပြုလုပ်ထားသော ပရိဘောဂပစ္စည်းများမှာ ဈေးနှုန်းပိုလေ့ရှိသည်။ လက်ရှိကာလတွင် မန္တလေးမြို့နှင့် အနီးရှိကျေးလက်ဒေသများအထိ ပရိဘောဂပစ္စည်းများကို ကားဖြင့်တင်ကာ မိုဘိုင်းစနစ်ဖြင့် တွင်ကျယ်စွာ ရောင်းချလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ **ဇော်အောင်(မြိုင်)**



အနုပညာ

ရင်သွေးလေးလွယ်ထားရပြီဖြစ်ကြောင်း ပွင့်ဟလာတဲ့ ကမ်တေဟီး

တောင်ကိုရီးယားရဲ့ ကျော်ကြားတဲ့ ကြယ်ပွင့်စုံတစ်တွဲဖြစ်တဲ့ ရိန်းနဲ့ကမ်တေဟီးတို့ဟာ မကြာမီမှာ မိဘတွေဖြစ်လာတော့မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ကမ်တေဟီးဟာ လတ်တလောမှာ ရင်သွေးလေးကို လွယ်ထားရပြီဖြစ်ကြောင်းကိုတော့ ပြီးခဲ့တဲ့ မေ ၂၃ ရက်မှာ တရားဝင်ထုတ်ဖော်ပြောကြားလာခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဟန်စင်းနီးမားဒေါ့ကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

ပြီးခဲ့တဲ့ ဇန်နဝါရီလအတွင်း လက်ထပ်ပွဲကို တိတ်တဆိတ်ဆင်နွှဲခဲ့ကြတဲ့ ကြယ်ပွင့်စုံတို့ဟာ ရင်သွေးလေးရရှိနေပြီဖြစ်ကြောင်းကို ကမ်တေဟီးရဲ့ ဖော်ပြရေးအေဂျင်စီက တရားဝင်ထုတ်ဖော်ပြောကြားလာခဲ့ခြင်းဖြစ်ကာ ကမ်ရဲ့ကိုယ်ဝန်ဟာ သီတင်းပတ် ၁၅ ပတ်ခန့်ရှိပြီဖြစ်ကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

ပြီးခဲ့တဲ့ ဒီဇင်ဘာလအတွင်း ကမ်တေဟီးဟာ ရုပ်သံအစီအစဉ်တစ်ခုဖြစ်တဲ့ “Return of Superman”မှာ ပါဝင်ခဲ့ပြီး အဆိုပါအစီအစဉ်အတွင်း သူ့ရဲ့စိတ်ကူးထဲက ရင်သွေးလေးတွေ အကြောင်းဖွင့်ဟခဲ့ဖူးပါတယ်။ ကမ်တေဟီးက သူ့ရဲ့အတွေးမှာ အရင်က သားယောက်ျားလေးကို သာ လိုချင်ခဲ့ပေမယ့် နောက်ပိုင်းမှာတော့ ဖြစ်နိုင်မယ်ဆိုပါက မိန်းမချင်းတိုင်ပင်ဖော်ရနိုင်မယ့် သမီးလေးကိုသာ ပိုမိုဆန္ဒရှိကြောင်း ပြောကြားခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ လတ်တလောမှာ ရင်သွေးလေးလွယ်ထားရပြီဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့ပေမယ့် ကမ်ရဲ့ရင်သွေးလေးဟာ သားလေးလား၊ သမီးလေးလားတော့မသိရှိရသေးကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

လက်ထပ်ပြီးစမှာ ရိန်းရဲ့ မိသားစုတွေနဲ့အတူ နေထိုင်ခဲ့ကြတဲ့ ကြယ်ပွင့်စုံတို့ဟာ မကြာသေးမီက ကိုယ်ပိုင်နေအိမ်ကို ဝယ်ယူခဲ့ကြပါတယ်။ ရိန်းနဲ့ ကမ်တေဟီးတို့ရဲ့ ကိုယ်ပိုင်အိမ်ကတော့ အီတေးဝန်မှာရှိပြီး ဈေးအလွန်ကြီးကာ ဝိမဲပစ္စည်းအပြည့်အစုံပါရှိတဲ့ နေအိမ်မျိုးဖြစ်ပါတယ်။ တန်ဖိုးကတော့ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၄ ဒသမ ၅ သန်းခန့် ရှိကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

မကြာမီမှာ မိသားစုဘဝလေးကို ပိုင်ဆိုင်တော့မယ့် ရိန်းနဲ့ ကမ်တေဟီးတို့အတွက် ဆုတောင်းစကားတွေကိုလည်း ပရိသတ်တွေက အွန်လိုင်းမီဒီယာတွေပေါ်ကနေတစ်ဆင့် ရေးသားဖော်ပြခဲ့ကြကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။



အေးပြည့် - ခုခင်းသည်

ဂျိမ်းစ်ဘွန်းမင်းသားကြီး ဆာရော်ဂျာမိုးကွယ်လွန်



ဟောလီဝုဒ်ရဲ့ လူကြိုက်အများဆုံးသော တိုက်ခိုက်ရေးအမျိုးအစား ရုပ်ရှင်တွေဖြစ်ကြတဲ့ ဂျိမ်းစ်ဘွန်းမင်းသားကြီးဆာရော်ဂျာမိုးကွယ်လွန်ခဲ့တဲ့ မင်းသားကြီး ဆာရော်ဂျာမိုးဟာ လတ်တလောမှာ ကွယ်လွန်သွားခဲ့ပြီဖြစ်ကာ ကွယ်လွန်ချိန်မှာတော့ အသက်(၈၉)နှစ်ခန့်ရှိပြီဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။

မင်းသားကြီးဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ မေ ၂၃ ရက်က ဆွစ်ဇာလန်နိုင်ငံမှာ ကွယ်လွန်သွားခဲ့ခြင်းဖြစ်ကာ ကင်ဆာရောဂါနဲ့ တိုက်ပွဲဆင်နေရတဲ့ ရော်ဂျာမိုးဟာ နောက်ဆုံးမှာတော့ ရောဂါရဲ့အနိုင်ယူခြင်းကိုခံလိုက်ရခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရော်ဂျာမိုးရဲ့ လူမှုကွန်ရက်မီဒီယာတစ်ခုဖြစ်တဲ့ တွစ်တာစာမျက်နှာပေါ်ကနေတစ်ဆင့် သားဖြစ်သူက ရေးသားဖော်ပြခဲ့ခြင်းဖြစ်တယ်လို့လည်း နယူးဒီဂျစ်ကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

ရော်ဂျာမိုးဟာ “The Saint” နဲ့ “the James Bond” ရုပ်ရှင်တွေမှာ ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ခဲ့ပြီး အောင်မြင်တဲ့အနုပညာရှင်တစ်ဦးဖြစ်လာခဲ့သူလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် သူဟာ လျှို့ဝှက်စုံထောက် ၀၀၇ အဖြစ် ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ခဲ့ကြတဲ့ အားလုံးသောဂျိမ်းစ်ဘွန်းမင်းသားတွေအနက် အသက်အကြီးဆုံးနဲ့ သက်တမ်းအကြာဆုံးမင်းသားကြီးလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ ရော်ဂျာမိုးဟာ ၁၉၅၄ ခုနှစ်မှာ ရုံတင်ပြသခဲ့တဲ့ သူ့ရဲ့ပထမဆုံးသော ဂျိမ်းစ်ဘွန်းမင်းသား “Live And Let Die” မှာ ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ခဲ့တင်တည်းက အသက်(၄၅)နှစ်အရွယ်ရှိပြီဖြစ်ကာ ယင်းရုပ်ရှင်ပြီးနောက် ထွက်ရှိခဲ့တဲ့ ဂျိမ်းစ်ဘွန်းမင်းသားရုပ်ရှင်ရိုက်ကားမှာလည်း ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ခဲ့ပြီး အနုပညာသက်တမ်းတစ်လျှောက် ဂျိမ်းစ်ဘွန်းမင်းသား ရုပ်ရှင်အနက်အားရဆုံးကား ရိုက်ကူးခဲ့တာလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ ရော်ဂျာမိုးအနေနဲ့ ဂျိမ်းစ်ဘွန်းမင်းသား ပါဝင်ခဲ့တဲ့ ရုပ်ရှင်တွေကတော့ “Man With the Golden Gun (1974)”၊ “The Spy Who Loved Me (1977)”၊ “Moonraker (1979)”၊ “For Your Eyes Only (1981)”၊ “Octopussy (1983)” နဲ့ “A View to a Kill (1985)” တို့ဖြစ်ကြပြီး မင်းသားကြီးဟာ အသက်(၅၇)နှစ်အရွယ်မှာ ဂျိမ်းစ်ဘွန်းမင်းသားရုပ်ရှင်တွေမှ အနားယူခဲ့တာဖြစ်ကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

မင်းသားကြီးဟာ ဂျိမ်းစ်ဘွန်းမင်းသားရုပ်ရှင်တွေမှာ ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ခဲ့ခြင်းမပြုမီ ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲတွေဖြစ်တဲ့ “The Saint” မှာ စကားပြောကောင်းတဲ့ စွန့်စားသွားလာသူ ဆိုင်မွန်တန်ပလာအဖြစ် ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ခဲ့ပြီး နာမည်ကျော်တစ်ဦးဖြစ်လာခဲ့ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ၁၉၅၀ ပြည့်နှစ်တွေအတွင်း ထုတ်လွှင့်ပြသခဲ့တဲ့ ရာဇဝတ်ရုပ်ရှင်အမျိုးအစား ဇာတ်လမ်းတွဲ “The Persuaders” မှာလည်း ပါဝင်သရုပ်ဆောင်ခဲ့ပါတယ်။

ဒီလိုအနုပညာလောကမှာသာ စွမ်းဆောင်နိုင်ခဲ့ခြင်းမဟုတ်ဘဲ



“Live And Let Die” ရုပ်ရှင်မှ ရော်ဂျာမိုးကို ဇာတ်ဆောင်မင်းသားနှင့် တွေ့ရစဉ်။

ရော်ဂျာမိုးဟာ လူမှုရေးလုပ်ငန်းတွေကိုလည်း တစ်တပ်တစ်အား ပါဝင်လုပ်ဆောင်ခဲ့သူတစ်ဦးလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ မင်းသားကြီးဟာ အိန္ဒိယနိုင်ငံကို သွားရောက်ခဲ့ပြီးနောက် ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုဖြစ်တဲ့ ယူနိုဆက်(ကမ္ဘာ့ကလေးများရန်ပုံငွေအဖွဲ့)ရဲ့ သံတမန်တစ်ဦးအဖြစ် ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်။ ယူနိုဆက်မှာ ရော်ဂျာမိုးရဲ့ ကောင်းမွန်တဲ့လုပ်ဆောင်မှုတွေကြောင့် မင်းသားကြီးဟာ ၂၀၀၃ ခုနှစ်အတွင်း ဗြိတိန်ဘုရင်မကြီးရဲ့ သူကောင်းပြုခြင်းခံခဲ့ရကာ ဆာဘွဲ့ကိုလက်ခံရရှိခဲ့ပြီး ဆာရော်ဂျာမိုးဘဝကို စတင်ရရှိခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုလူမှုရေးလုပ်ငန်းတွေကို လုပ်ဆောင်ရင်း ဆာဘွဲ့ရခဲ့ခြင်းပေါ်ရော်ဂျာမိုးက ယခုလိုယူနိုဆက်မှာ လှုပ်ရှားခဲ့တဲ့ ဆောင်ရွက်ချက်တွေကြောင့် ဆာဘွဲ့ခံရခြင်းခံခဲ့ရခြင်းဟာ သူ့အနေနဲ့ သရုပ်ဆောင်တစ်ဦးအဖြစ် ဆာဘွဲ့ခံရခြင်းထက် များစွာအဓိပ္ပာယ်ရှိကြောင်းလည်း ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ဖူးတယ်လို့ သိရပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ရော်ဂျာမိုးက ယူနိုဆက်နဲ့အတူ သူ့ရဲ့လုပ်ဆောင်မှုတွေဟာ ဘဝမှာ အကြီးမားဆုံးသော အောင်မြင်မှုတွေဖြစ်တယ်လို့ ခံယူထားသူဖြစ်ကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

လတ်တလောမှာ ကွယ်လွန်သွားခဲ့ပြီဖြစ်တဲ့ မင်းသားကြီးရဲ့ ဈာပနအခမ်းအနားကိုတော့ သူ့ရဲ့ဆန္ဒအတိုင်း သီးသန့်အနေနဲ့ မိသားစုဝင်တွေနဲ့သာ ပြုလုပ်သွားမှာဖြစ်ကြောင်းလည်း ဆာရော်ဂျာမိုးရဲ့ မိသားစုဝင်တွေက ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။

မင်းသားကြီး ရော်ဂျာမိုးဟာ မကွယ်လွန်မီက သူ့ရဲ့လေးယောက်မြောက် ဇနီးသည် ခရစ်စတီးနားသိုစတရပ်နဲ့အတူ နေထိုင်ခဲ့တာဖြစ်ပြီး ကွယ်လွန်ချိန်မှာတော့ ခရစ်စတီးနားနဲ့ရရှိခဲ့တဲ့ ရင်သွေးသုံးဦးကျန်ရှိခဲ့ကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

အရီရန်နာဂရန်းရဲ့ ဖျော်ဖြေပွဲအပြီး ဖြစ်ပွားခဲ့တဲ့ ပေါက်ကွဲမှုအတွင်း သေဆုံးသူအများစုမှာ ငယ်ရွယ်တဲ့ မိန်းကလေးများဖြစ်

ပြီးခဲ့တဲ့ မေ ၂၂ ရက်ညပိုင်းက အင်္ဂလန်မှာရှိတဲ့ မန်ချက်စတာအရီနာကွင်းအတွင်းဖြစ်ပွားခဲ့တဲ့ ပေါက်ကွဲမှုဟာ အသေခံခဲ့ရသူတစ်ဦးဖြစ်ပြီး ပေါ့ပြန်ကြယ်ပွင့် အရီရန်နာဂရန်းရဲ့ တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲအပြီးမှာ ဖြစ်ခဲ့တာပါ။ ယင်းအကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် လူအများအပြား သေဆုံးခဲ့ရပြီး အများစုကတော့ အရီရန်နာဂရန်းရဲ့ အမာခံ ပရိသတ်တွေဖြစ်ကြတဲ့ အမျိုးသမီးငယ်လေးတွေဖြစ်ကြကြောင်း အမတ်ပီဒေါ့ကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်အရ သိရပါတယ်။ အဆိုပါပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားခဲ့တာဟာ တေးဂီတဖျော်ဖြေပွဲအပြီး လူအများ ပြန်လည်ထွက်ခွာချိန်မှာ တောလုံးကွင်းရဲ့ ဝင်ပေါက်နားမှာဖြစ်ပွားခဲ့တာဖြစ်ကြောင်းနဲ့ သေဆုံးသူ ဦးရေဟာ လတ်တလောမှာ ၂၂ ဦးရှိသွားပြီဖြစ်ကာ သေဆုံးသူတွေထဲမှာ ငယ်ရွယ်တဲ့ ဆယ်ကျော်သက် မိန်းကလေးတွေ အများဆုံးပါဝင်နေကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

အားပေးဖို့အတွက် နှုတ်ဆက်ထွက်ခွာသွားတဲ့ ပုံရိပ်တွေကို မျက်လုံးထဲမှာ စွဲကျန်နေရစ်ခဲ့ကြောင်းနဲ့ ဂျော်ဂျီနာရဲ့ ကွယ်လွန်မှုဟာ သူ့အတွက်တော့ မယုံနိုင်စရာဖြစ်နေကြောင်း လူမှုကွန်ရက်မီဒီယာပေါ်ကနေတစ်ဆင့် ထုတ်ဖော်ပြောကြားလာခဲ့ကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။ အခြားသော သေဆုံးခဲ့ရတဲ့ သူတစ်ဦးကတော့ အသက်ရှစ်နှစ်အရွယ်သာရှိသေးတဲ့သမီးငယ်လေး ဆက်ဖီရှပ်ရောက်ဇက်စ်စ် ဖြစ်ပါတယ်။ ရှိန်ကတော့ ဖျော်ဖြေပွဲကို မိခင်နဲ့ အစ်မဖြစ်သူတို့နဲ့အတူ လာရောက်ကြည့်ရှုခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ရှိန်ရဲ့ မူလတန်းဆရာမရဲ့ ပြောကြားချက်အရ သူဟာ အလွန်ကိုချစ်စရာကောင်းပြီး လှပတဲ့ မိန်းကလေး တစ်ဦးဖြစ်ကြောင်းနဲ့ ကြင်နာနှေးထွေးတတ်တဲ့ နှလုံးသားကို ပိုင်ဆိုင်ထားသူလည်းဖြစ်တဲ့အတွက် သူငယ်ချင်းအားလုံးက ရှိန်ကို ချစ်မြတ်နိုးကြပြီး သူ့ရဲ့ကြင်နာမှုတွေကိုလည်း လွန်စွာနှစ်သက်ကြကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။ ဂျော်ဂျီနာကော်လ်ဒါနဲ့ ဆက်ဖီရှပ်ရောက်ဇက်စ်စ်တို့အပြင် မန်ချက်စတာပေါက်ကွဲမှု ဖြစ်စဉ်အတွင်း သေဆုံးခဲ့ရသူတွေထဲမှာ နောက်ထပ် အမျိုးသမီးငယ်လေးတွေလည်း ပါဝင်နေသေးတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုအသေခံ ဖြစ်ခဲ့မှုကို အရီရန်နာဂရန်းက ရှုတ်ချခဲ့ပြီး ကွယ်လွန်သွားခဲ့ကြတဲ့ ပရိသတ်တွေအတွက် ဆုတောင်းစကားဆိုခဲ့ကာ မိသားစုဝင်တွေနဲ့အတူ ထပ်တူဝမ်းနည်းရပါကြောင်းလည်း ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားပြီးနောက်မှာ ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။ ဒီဖြစ်စဉ်နဲ့ပတ်သက်ပြီး အခြားသောတေးဂီတကြယ်ပွင့်တွေကလည်း သူတို့ရဲ့ခံစားချက်တွေကို လူမှုကွန်ရက်မီဒီယာတွေပေါ်ကတစ်ဆင့် ရေးသားဖော်ပြခဲ့ကြပြီး



ဒီလိုဝမ်းနည်းကြောင်း ဖော်ပြခဲ့ကြတဲ့ ပေါ့ပြန်ကြယ်ပွင့်တွေထဲမှာ ဗြိတိန်အဆိုတော်ဟယ်ရီစတီဒ်နဲ့ အမေရိကန်ပေါ့ပတ်တေးသံရှင် တေလာဆွစ်တို့လည်း ပါဝင်နေတာဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။ မန်ချက်စတာပေါက်ကွဲမှုဖြစ်စဉ်ပြီးနောက် နောက်နေ့မှာ အရီရန်နာဂရန်းဟာ အမေရိကန်နိုင်ငံ ဖလော်ရီဒါပြည်နယ်သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိလာခဲ့ပြီး ဖလော်ရီဒါလေဆိပ်

ကို ရောက်ရှိလာတဲ့အရီရန်နာဂရန်းရဲ့ မျက်နှာပေါ်မှာ ဝမ်းနည်းမှုတွေကို အတိုင်းသား တွေ့မြင်နေရကြောင်းလည်း ဟောလီဝုဒ်မီဒီယာတစ်ခုဖြစ်တဲ့ အော့စ်ရှိုးဘစ်လ်ဒေါ့ကွန်းက ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။ မိခင်ဖြစ်သူနဲ့အတူ ပြန်လည်ရောက်ရှိလာတဲ့ အရီရန်နာဂရန်းကိုတော့ ချစ်သူဖြစ်တဲ့ တေးသံရှင် မစ်ခဲမေလာက လေဆိပ်မှာ လာရောက်ကြိုဆိုခဲ့တာကို တွေ့ရကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

ကြော်ငြာ

ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
ကုန်းလမ်းပို့ဆောင်ရေး အင်ဂျင်နီယာဌာန
(အခြေစိုက်အလုပ်ရုံအမှတ်-၃၊ မရမ်းကုန်း)
 အခြေခံယာဉ်မောင်းသင်တန်း အပတ်စဉ်(၂၀၆) (ပုံမှန်သင်တန်း)အား ၆-၆-၂၀၁၇ရက်နှင့် (စနေ၊ တနင်္ဂနွေနေ့) (အထူးသင်တန်း)ကို ၇-၆-၂၀၁၇ ရက်တွင် ဖွင့်လှစ်ပါမည်။ Auto နှင့် Manual (၂)မျိုး သင်ကြားပေးသည်။
 သင်တန်းတက်ရောက်လိုသူများ ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။
 အင်ဂျင်သင်တန်းကို ၂-၆-၂၀၁၇ရက်တွင် ဖွင့်လှစ်ပါမည်။ သင်တန်း တက်ရောက်လိုသူများ စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။
(သင်တန်းသားဦးရေကန့်သတ်ထားသည်။)
ဆက်သွယ်ရန် ပုန်း-၀၁-၆၆၆၀၈၅၁ ၀၁-၆၆၆၀၃၇၂ ၀၉၃၃၇၈၆၈၅၇

ရွှေအိုဗြီ
မြတ်၊ မိဆောက်၊ မိပေါ၊
ဘားအံ၊ ရွှေအိုဗြီ၊ မြိုင်
Hotel (Visa) စားငွေ 75000
May-26, Jun-9, 23 ထုတ်မည်။
09421073634, 777636630

အမည်ပြောင်း
 တပ်ကုန်းမြို့နယ်၊ အထက(၂)၊ တက္ကသိုလ်တန်းတွင် ပညာသင်ယူ နေသော မသုတမ်း၏ အမည်ပြောင်းပေး ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း/တကန(နိုင်)၀၀၈၇၂၉ ဖြစ်ပါကြောင်း။
ဦးအောင်မြင်

ဒီမာမေဏ
အိမ်ခြံမြေအလုပ်အကိုင်အဖွဲ့
 အလုပ်သမားများနှင့် ကြားနာခြင်း
(အဝေး/အနီး) ငွေနှင့် ချို့သော ပြင်ဆင်မှု
(အလုပ်/အဆင်) ချို့သော အလုပ်များ
09-250937816
09-454899971

Grade(1) နှင့် Grade(9) ထိ
 သင်ကြားမှုအတွက် အကျိုးရှိ ထိရောက်စေရန် အထူးအကူအညီ ပေးအပ်ခြင်း။
ကျောက်စာများကိုလည်း အထူးကြပ်မတ် သင်ကြားပေးပါမည်။
09-453636413, 09 264300128

လမင်း ပညာရေးဝန်ဆောင်မှု
(၁/၉/၀၀)တန်း
Study Guide အဖွဲ့အစည်း
09 - 73136078

အမည်ပြောင်း
 အဖ ဦးဝင်းမောင်၏သားနှင့် သမီး ဖြစ်သူ ရန်ကုန်ပညာရေးတက္ကသိုလ် လေ့ကျင့်ရေး အထက်တန်းကျောင်း၊ တမာရွတ်၊ ပဉ္စမတန်း(ဘီ)မှ မောင်မြတ်ထူးကျော်နှင့် မမေသန္တာနိုင် တို့အား မောင်ဟိန်းခန့်ဦးနှင့် မသွဉ် ဦးဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပေးပါရန်။

သွင်းကုန်ကြေညာလွှာ (Import Declaration) ဖျက်သုံးကြောင်း ကြေညာလွှာ။

ကျွန်ုပ်တို့တော်များ Suzuki (Myanmar) Motor Co.,Ltd ၏ သွင်းကုန်ကြေညာလွှာအမှတ် (ID No.MA 000 1028470) ID Date 11-04-2017 သည် ဖျက်သုံးသွား ပါကြောင်းကြေညာအပ်ပါသည်။
ပုန်း-၀၉-၅၀၅၇၇၈၀

London Pearson LCCI(UK) မှအသိအမှတ်ပြုထားသော ကျောင်း
ဒေါ်သုဇာဝင်း
 Approved Centre
 B.A (Econ), D.A, DMA (LCCI,UK), C.A.T(UK), ACCA (part II), D.Comp Acc(UK)
LCCI 1,2,3
 December-2017 Series တန်းသစ် ကျောင်းအပ်လက်ဖက်ပုံ နှစ်ပတ်ကြိုယူနိုင်ခြင်း
MYOB, AutoCount / Job Training for Accountant
 15/5/2017 မှ 31/5/2017 အတွင်း အပ်နှံသူများ (10%) Discount ရှိသည်။
 အမှတ်(၃၀) ပုလဲလမ်း၊ ကျောက်ဆုံရပ်ကွက်၊ တေကန်မြို့နယ်၊ (မြို့လမ်းမှတ်တိုင်)
Ph: 09-5029621, 09-5402724, 09-250371045

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည်
 တရားဝင်၊ ကျောင်း၊ ဗြိတိန်၊ လူနေ နေရာကောင်း ၂၀၀ ဘီနီး
▶ လျှော့နှုန်းဝင်ကြိုတင်ကျေးဇူးတင်ပူဇော် အစည်းအဝေး၊ ပြောစာ၊ မိသားစု၊ လျှော့နှုန်းဝင်မှု၊ နှစ်ပတ်ကြို (၀.၄၆) ပေ။
Ph : 09-785084831

အမည်ပြောင်း
 လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ကုန်းစစ်သာအိမ်ရာ နေ ဦးစိုးလှိုင် - ဒေါ်မာမာစမ်းတို့၏သား အလက(၁)ထဲခွဲ လှိုင်သာယာ နေဝိမာန်း (အောင်)မှ မောင်ခန့်ဦးနှင့် အဖ မောင်စစ်အောင်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။
မောင်စစ်အောင်

အမြန်ရောင်း / ငါးမည်
 ၁။ (80'x60') ဒဂုံဆိပ်ကမ်း၊ ရှုရ-ရပ်ကွက်။
 ၂။ (40'x60') ဒဂုံတောင်၊ ၁၅၅-ရပ်ကွက်။
 ၃။ (24'x26') တ-ထပ်၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်း၊ ယုနေအိမ်ရာ။
 ရွှေအိမ်ရောင်းဝယ်ရေး
Ph: 09 9651 55 106, 01-549138

HOME GALAXY Interior Mall
Manufacturing UPVC Window & Door

UPVC Window & Door များကို Korea နိုင်ငံမှ နည်းပညာအသစ်ဖြင့် အရည်အချင်းမြင့် ထုတ်လုပ်ထားသော ကုန်ကြမ်းများကို တိုက်ရိုက်တင်သွင်းပြီး Korea စက်ကြိုးများဖြင့် Korea နည်းပညာအတိုင်း ထုတ်လုပ်ထားပါသည်။
 ပူလွန်းမအေးလွန်းသည့် ရာသီဥတုအောက်တွင် ဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်ခြင်း၊ UV Coated ပါသောကြောင့် အရောင်မပြောင်းလဲဘဲ နှစ်ကာလကြာရှည်စွာ မဲနိုင်ခြင်း၊ အသံလုံခြုံ အသုံးပြုရ ဝေးပါခြင်း စသည့်အားသာချက်တို့ကို ရရှိပေးပါသည်။

UPVC Frame နှင့် Aluminium Frame များကို PVC Printing Sheet ဖြင့် သဘာဝ ငမာရောင် နှင့် အညိုအရောင် ကပ်ခြင်းတို့ကို Korea စက်ကြိုး ဖြင့် (အထူးအဆင့်) လက်ခံပြုလုပ်ပေးပါသည်။

PVC printing Sheet

ABS Door
 UPVC Window & Door တို့၏ Size, Design & Colour အမျိုးမျိုးကို မိမိတို့ စိတ်တိုင်းကျ Order မှာယူနိုင်ပါသည်။

UPVC window နှင့် Sliding Door များကို နှစ်ထပ်မှန် (Double Glass) များဖြင့်လည်း အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။
 မိမိတို့လိုအပ်သော အမျိုးမျိုးကို အသုံးပြုထားပါသည်။

စက်ရုံများ ၊ ဟိုတယ်များ ၊ လူနေအိမ်ရာအိမ်များ၏ လုပ်ငန်းခွင်အရောက် တီထွင်မှု လာရောက်တိုင်တာ ကျက်ချက် တပ်ဆင်ပေးပါသည်။

Showroom I - Junction Square Shop-House (7) , Pyay Road , Yangon . 01-2304351, 2304352, 2304337
 Showroom II - No (15), Pyay Road & Corner of Weikzamyinaung St , 9 Mile , Yangon . 01-664675

၄ မှတ် ၈ မှတ် ၁၀ မှတ်
၈၅ SUPER NINE
ဆိုဟာ၊ ဆက်တီအဟောင်းများကို ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့် ပြန်လည်ပြုပြင်ပေးနေပြီဖြစ်ကြောင်း သတင်းကောင်းပါးလိုက်ပါသည်။
၀၁-၂၉၁၃၉၉၊ ၀၉-၄၂၂၂၀၅၉၁၄

Mini Condo ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ရောင်းမည်။
 ၂၈ ပေခွဲ x ၅၄ ပေ တစ်လွှာလုံး တစ်ခန်းတည်း ခါတ်လှေခါး၊ ထရန့်စဖော်မာ၊ မီးစက်ပါ။
 Master Room+အိပ်ခန်း(၂)ခန်း ပြင်ဆင်ပြီး ရေချိုးခန်းအိမ်သာ-၂ ခန်းနှင့် မီးဖို-ကြွေပြားကပ်/ခင်း သံသုမာလမ်းမအနီး၊ မြင်သာ၊ တောင်ဥက္ကလာပ။
 ၀၉-၇၇၂ ၇၀၀ ၅၅၂ (BCC တင်ထားပြီး)

IGCSE Primary Classes & Secondary Classes
 Eng, Maths, Phy, Chem, Bio, ICT, Business, Accounting
 အထက်တန်းကျောင်းကို ဝါရင့်ကျွမ်းကျင်သော ဆရာ၊ ဆရာမများမှ နေအိမ်သို့ လာရောက်သင်ကြားပေးပါသည်။
 Study Guide များကို အပ်နှံပေး ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။
ဆရာ ဦးလှမြင့်(ပိုင်) 09 73177816, 09 795888783

ဦးရွှေစိုးအောင် အင်္ဂလိပ်စာပြဆိုရာဖြင့်
(၂)လသင်တန်း- ၅၀၀၀၀/-
Phrase နှင့် Clause ကို အဓိကသင်ပေးသည်။
 (၃၂) စာတိုကလေး၊ ကျောက်ပြောင်း၊ တာမွေ။
စာပညာရေး ၁၆-၂၀၁၇ Ph : 09-254-301-645

(4) wef \$0 weft xcd
 Teaching + Guide
 t r : ၀၉/၇၅၆၆၆၆
 t c : ၀၉/၇၅၆၆၆၆
 z k : ၀၉-798420415

ဝမ်းသာပျော် လှူဒါန်းရေးနေရာကောင်း၊ ပြတင်းပေါက် 450" စ" ပေ (ကို)
လိလှယ်မည်
 DD, EE, FF, GG Taxi မြို့ရန်
၀၉-၇၉၆၅၅၃၅

(2016 ASEAN BUSINESS INNOVATION AWARD) ဆွေ

Forever Gems by ရွှေနန်းတော်

မိုးကုသိ အထူးအိတ်အင်္ကျီ ဖေလ(၂၇)ဂရမ် မှ ရွှန်လ(၃၀)ဂရမ်နေ့အထိ

ရွှေနန်းတော်စိန်ရွှေရတနာဆိုင်(၅)ဆိုင်စလုံးတွင် ကျပ်(၅)သိန်းမှစ၍ အထက်ပထမဆုံး ဝယ်ယူသူ (၃၀)ဦးစီကို ရွှေပြည်ဆွဲဆီးများ နေ့စဉ်ဦးမြင့်ပေးမည်။
နေ့စဉ်စုစုပေါင်းဆွဲဆီး(၁၅၀) နှု

(၁)ကျပ်သား ရွှေဆွဲကြိုး အပါအဝင် ဓမ္မာဓိပေါက်ဓမ္မာဓိယူ ဗလာပေါက်စမ်းမဲများ
 ၂၀၁၇ ဇန်နဝါရီ(၁)ရက် မှ ၂၀၁၈ ဇန်နဝါရီ (၅)ရက်နေ့ထိ အများဆုံးဝယ်ယူသူ(၂၅)ဦး
 (၁၀)ကျပ်သားအပါအဝင်ရွှေသားထည်များဦးမြင့်ပေးမည်။

TOYOTA Brand New ကား (၂) စီး
 (၅)ကျပ်သား ရွှေဆွဲကြိုး (၃) ကုံး
 (၂)ကျပ်သား ရွှေဆွဲကြိုး (၅) ကုံး
 (၁)ကျပ်သား ရွှေဆွဲကြိုး (၁၀) ကုံး

Sale 5 to 50% off

1ကျပ် ရင်းလျှင် **3**ကျပ် ရနိုင်မည့်အခွင့်အရေး



LaVilla
NGWE SAUNG

PHASE-II

WEEKEND HOME @ ငွေငွေဆောင်

ငွေပိုသူများ
ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန်

လုပ်ငန်းရှင်များ
အနားယူရန်

ချစ်သူများ
အပန်းဖြေရန်

SEA VIEW လုံးချင်းအိမ်ရာဖြေ
(၃၀၀) သိန်းခန့် ပေးစုံဖြင့်
APRIL - 2018 နေထိုင်ခွင့်ရမည်။

27,28- May- 2017
9:00 am to 9:00pm
Meliá Yangon Hotel
iGREEN မှ ရောင်းမည်။



သီတဂူရွှေပြည်ဟိန်း စတုရန်းဆေးရုံ ဇွန်လ ၁၇၊ ၁၈ (၈၀) ကြိမ်မြောက် မျက်စိခွဲစိတ်အလင်းဒါနပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်
 ဇွန်လ ၃ ရက်တွင် စတင်လက်ခံ၍ ဇွန်လ ၁၇၊ ၁၈ ရက်များတွင် ၈၀-ကြိမ်မြောက် ဦးရေ (၁၀၁၅၀) ပြည့် မျက်စိခွဲစိတ်အလင်းဒါနကို မျက်စိအထူးကုဆရာဝန်ကြီးများ၏ လုပ်အားဒါနဖြင့် ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ရာ မျက်စိဝေဒနာရှင် (၁)ဦးအတွက် ခွဲစိတ်ခြင်း အလှူထောင့်ငွေ ၄၀၀၀/- ကို အလင်းဒါန အလှူရှင် အဖြစ်ခံယူကာ ကိုယ်တိုင်လာရောက်၍ဖြစ်စေ၊ ဘယ်စာရင်းသို့ ထည့်သွင်း၍ဖြစ်စေ၊ လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။
 လှူဒါန်းရန်ဌာန - သီတဂူရွှေပြည်ဟိန်း စတုရန်းဆေးရုံ၊ ရွှေပြည်ဟိန်းဧကရာဇ်၊ ခြင်္သေ့သာသာ၊ ရန်ကင်း။ (ကျိုက္ကဆံဂူပါဝမ်း၊ တာမွေလမ်း၊ သံလမ်းအနီး) ဖုန်း - ၀၁-၅၄၁၄၉၃၊ ၀၉-၇၃၀၅၆၅၆၉၊ ၀၉-၄၄၃၀၅၆၅၆၉
 ရွှေပုံတိုင်ကမ္ဘာ့ဘဏ် - အစုရှင်စေမာသီရိလင်္ကာရ (Account No. 007-50100701690301) ဘဏ်စာရင်းသို့ နီးရာဘဏ်၌ ထည့်သွင်း၍လည်းကောင်း၊ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

(၂၀)နှစ်မြောက် မင်္ဂလာဆွေတောင်း
 ဦးကျော်စေလျ (MD-Kyaw Moe Win Family Co.,Ltd. and Kyaw Moe Win Travel & Tours Co.,Ltd.) နှင့် ဒေါ်မိုးမိုးအိ (MD-Htun Tauk Media & Advertising and Kyaw Moe Win ပုံနှိပ်တိုက်)တို့၏ ၂၅-၅-၂၀၁၇ ရက်တွင် ကျရောက်သော (၂၀)နှစ်မြောက် မင်္ဂလာရက်မြတ်မှသည် နောင်နှစ်ပေါင်း များစွာတိုင်အောင် ချစ်သား မောင်ဝင်းဖြိုးသန့်၊ ချစ်သမီး မမိုးသက်နွယ်ကျော် တို့နှင့်အတူ ကျန်းမာပျော်ရွှင် ပြည့်စုံစွာဖြင့် အမျိုးဘာသာ၊ သာသနာအကျိုးကို ဆတက်ထမ်းပိုးသယ်ပိုးနိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည် - - -
 ရှစ်သောမောင် ညီမများ
 ကိုကျော်စေလျ-မမိုးစန္ဒာကျော် (Htun Tauk Media & Advertising)
 ကိုမျိုးမော်ထွန်း-မဖြိုးဖြိုးအိ (Htun Tauk Media & Advertising)
 ကိုကျော်ဆန်းဦး-မလင်းလင်းအိ (Htun Tauk Media & Advertising)
 ကိုနိုင်မင်းဆွေ-မဝင်းဝင်းအိ (Htun Tauk Media & Advertising)
 ကိုထက်အောင်နိုင်စိုး-မပွင့်ဖြူကိုး (9 World Media & Advertising)

(၂၀)နှစ်မြောက် မင်္ဂလာဆွေတောင်း
 ဦးကျော်စေလျ (MD-Kyaw Moe Win Family Co.,Ltd. and Kyaw Moe Win Travel & Tours Co.,Ltd.) နှင့် ဒေါ်မိုးမိုးအိ (MD-Htun Tauk Media & Advertising and Kyaw Moe Win ပုံနှိပ်တိုက်)တို့၏ ၂၅-၅-၂၀၁၇ ရက်တွင် ကျရောက်သော (၂၀)နှစ်မြောက် မင်္ဂလာရက်မြတ်မှသည် နောင်နှစ်ပေါင်း များစွာတိုင်အောင် ချစ်သား မောင်ဝင်းဖြိုးသန့်၊ ချစ်သမီး မမိုးသက်နွယ်ကျော် တို့နှင့်အတူ ပြည့်စုံပျော်ရွှင်ချမ်းမြေ့သော နေ့ရက်များစွာကို ပိုမိုပိုင်ဆိုင်နိုင်ပါစေ ကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းပို့သလို - - - အထက(၂)ဗိုလ်တထောင်မှ ငယ်သူငယ်ချင်းများ စိုးနိုင် - မီးမီး၊ ကျော်ကြီး - မထွေး၊ မောင်မောင် - မေခိုင်၊ ထက်မြတ် - ယု၊ စိုးထူး - ညို၊ အောင်ဇော် - ဝါလေး၊ သားလေး - မကေ၊ ဦးငယ် - လတ်၊ မောင်အေး - မြဖြူ၊ ကိုညို - မီးမီး၊ ရဲမြတ်ဦး - သီ၊ အောင်အောင်မော် - မြင့်မြင့်ကြည်၊ စင်မောင်စိုး - အမာမျို၊ လစီဝွန်း၊ မြတ်ကို မင်းနိုင်၊ ညိုထွန်း၊ စိုင့်စိုင့်၊ သူသူ၊ မသူ၊ မမကြီး၊ အရိမ်း၊ မေဝင်းမောင်၊ ဆွေဆွေ၊ နီလာအောင်၊ မြမြမိုး၊ စိုင့်စိုင့်ထွေး၊ အိအိစင်

ပိုင်ဆိုင်မှုလက်
 စာရင်းကိုင်သင်တန်း တန်းခွဲသစ် စမည်။
LCCI & Dip: IFR

Level	သင်တန်းချိန်	စတင်ရက်
Level I+II		
Sec(A)	Sat+Sun 7-9 (am)	17.June
Sec(B)	Sat+Sun 9-11 (am)	24.June
Sec(C)	Sat 11-3 (pm)	1.July
Sec(D)	Sun 11-3 (pm)	2.July
Sec(E)	Mon+Tue 6-8 (pm)	3.July
Sec(F)	Fri 12-4 (pm)	7.July
Sec(G)	Mon to Fri 1-4 (pm)	3.July

June/July တန်းခွဲသစ်စမည်
နံနက်ပိုင်း ကျောင်းအပ်နိုင်ပြီ။
Ph: 09 510 9922
 အမှတ် ၃၄၊ ၄လွှာ၊ အင်းစိန်လမ်းမ၊ ကမာရွတ်၊ လှည်းတန်းမှတ်တိုင်အနီး၊ ရန်ကင်း

UCM
 UMG COLLEGE MYANMAR
PURSU YOUR DREAM BECOME REAL
 JOIN UMG COLLEGE AND BE THE TOP ENGINEER

ပါမောက္ခချုပ် (ငြိမ်း)၊ ပါမောက္ခ (ငြိမ်း)နှင့် ဝါရင့်ဆရာကြီးများကိုယ်တိုင် ဦးစီးသင်ကြားသော UMG COLLEGE မှ စွင့်လှစ်သည့် HND (UK) သင်တန်းများ

သင်တန်းပြီးဆုံးသည့်နှင့်တစ်ပြိုင်နက် လုပ်ငန်းခွင်လက်တွေ့ Internship Training ပါ ပြုလုပ်ပေးမည့် အခွင့်အရေးကို ရယူပေးဆပ်လိုက်ပါ။

- Mechanical Engineering
- Civil Engineering
- Electrical and Electronic Engineering

UK, Australia, Singapore အစရှိသော နိုင်ငံတကာတက္ကသိုလ်များတွင် Top-up Course ပျားကို ဆက်လက် တက်ရောက်နိုင်ပြီး UK Bachelor's Degree ဘွဲ့ကို ရယူနိုင်မည့် အခွင့်အရေး

အမှတ် - ၁၀၃၉/၁၀၄၀၊ ဧရာဝတီလမ်း၊ တပင်ရွှေထီးလမ်းမကြီး၊ ၄/၅ ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
 ဖုန်း - ၀၉-၇၉၉၂၅၁၆၅၊ ၀၉-၉၇၇၅၃၅၂၂၊ ၀၉-၄၂၂၅၄၅၉၂၊ ၀၉-၄၃၀၆၄၉၉၂

HND edexcel
 Approved Centre No. 5387
 www.facebook.com/umgcollege
 Website: www.umgroups.com

Since 1990
ကြည်စိုး အိမ်ခြံမြေ
 သင်တန်း
I.C
 09 510 40 41 09 76 510 4041

D.E.C Dynamic Education Centre
 ရန်ကင်းစီးပွားရေးတက္ကသိုလ်
EMBA, EMPA ဝင်ခွင့်
 (3.6.2017) စမည်။ ကြိုတင်စာရင်းသွင်း အပ်နှံနိုင်ပါပြီ။
 တိုက်(B-2/2)၊ အနော်ရထာအိမ်ရာ၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ပြန်ကြားရေးရုံးအပေါ်ထပ်၊ လှည်းတန်း၊ ရန်ကင်းမြို့။
 09-7 800 800 52, 09-781431312, 09-795821157

YWCA
 ပန်းအလှပြိုင်နည်းသင်တန်း
 အခြေခံအဆင့်မြင့်နှင့်လက်ဆောင်ပန်းစည်းသင်တန်း
 နေ့ရက် - ၂၉-၅-၂၀၁၇ မှ ၁၆-၆-၂၀၁၇
 အချိန် - မွန်းလွဲ ၁၀ နာရီ မှ ၃ နာရီ
 နေရာ - YWCA, ၁၁၉၊ သို့ကလေးဈေးလမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
 ဖုန်း - ၂၄၅၈၆၉၊ ၃၉၂၄၇၀။
 မှတ်ချက် - မိတ်ပုံ(၃)ပုံ၊ ပန်းညှပ်ကတ်ကြေး၊ မှတ်စုစာအုပ်ယူဆောင်လာရန်။

သစ် CCTV တပ်ဆင်စားပါသည့်
“တစ်ခုံလှယ် - တစ်ခုံလက်ဆောင်”
FREE - CAR BLACKBOX
 HND ဒီဂျစ်လ်၊ လျှပ်ငွေ၊ လုံခြုံရေးအချက် CCTV တပ်ဆင်ပေးပေးသည့်အတွက်၊ မိမိတို့ပိုင်ဆိုင်ထားသည့် ခရီးစဉ်၊ လှည့်လည်ခြင်း၊ ခရီးစဉ်၊ လှည့်လည်ခြင်း၊ ခရီးစဉ်၊ လှည့်လည်ခြင်း

4CH HD CCTV
 - HDCVI Digital 4CH Cloud VIDEO RECORDER
 - HDCVI 1000 QP Dome & Bullet (In/Out)Door 4 Units
 - 1TB SATA Surveillance HARDDISK SYSTEM
 - 20AM POWER SUPPLY SYSTEM
 - MIC RECORDER SYSTEM 1 UNIT
 - BNC + DC Jack , Waterproof Joint Box 4 Sets
 - Coaxial Cable Meter 50

8CH HD CCTV
 - HDCVI Digital 8CH Cloud VIDEO RECORDER
 - HDCVI 1000 QP Dome & Bullet (In/Out)Door 8 Units
 - 1TB SATA Surveillance HARDDISK SYSTEM
 - 20AM POWER SUPPLY SYSTEM
 - MIC RECORDER SYSTEM 1 UNIT
 - BNC + DC Jack , Waterproof Joint Box 8 Sets
 - Coaxial Cable Meter 80

TECHNO EYE CCTV GROUP
 Hot Line: 09 5069617, 09 428128782

“ ညှိနှိုင်းချေးဖြင့် ရောင်းမည် ” (ပွဲစားမလို)

၁။ လှိုင်အေးရိပ်မွန်အိမ်ရာ (80x90)	2RC	13800L
၂။ (၈)မိုင်ပြည်လမ်းအနီး (70x70)	မြေ	6800L
၃။ လှိုင်အုတ်ကျင်းဘူတာရုံလမ်း (60x60)	2BN	5800L
၄။ သကတမြင်တော်သာလမ်းမ (20x60)	2RC	2900L
၅။ မဟာစည်သာသနာရိပ်သာ (33x50)	မြေ	2700L
၆။ မ/ဒဂုံပြည်ထောင်စုလမ်းမ (40x60)	မြေ	2000L
၇။ အင်းစိန်၊ သီရိမင်္ဂလာလမ်း (40x70)	2RC	1800L

01-510950, 09 5173690, 09 5185534, 095040160

Sweety “မေတ္တာရပ်ခံလွှာ” Sweety

ကျွန်တော်များ Sweety ဇာဘော်လီ၊ ဘရာဇီလီယာအမျိုးမျိုးဖြန့်ချိရေး မိသားစုမှ မြန်မာပြည်တစ်ဝန်းရှိ လက်လီလက်ကားအရောင်းကိုယ်စားလှယ်တော်ကြီးများနှင့်တကွ အမျိုးသမီးထုကြီးအားလုံး၏ အကျိုးစီးပွားနှင့်လိုအပ်ချက်များကို အစဉ်ဦးထိပ်ပန်ဆင်၍ ရှေးရှုလုပ်ဆောင်ခဲ့သလို ဆက်လက်လုပ်ဆောင်လျက်လည်းရှိပါသည်။ ယခုအခါတွင် လိုအပ်ချက်များအမျိုးမျိုးကြောင့် အဆင်မပြေမှုများရှိခဲ့သည်ကို အနူးအညွတ်မေတ္တာရပ်ခံ တောင်းပန်အပ်ပါသည်။ နောက်နောင်တွင် ဖောက်သည်တော်ကြီးများနှင့် ဝယ်ယူဝတ်ဆင်သူများ၏လိုအပ်ချက်များ ပြည့်မီစေရန် Sweety မိသားစုများအားလုံး ပိုင်းဝန်း၍ကြိုးစားအားထုတ်လျက်ရှိပါကြောင်း အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

“ကောင်းကျိုးလိုရာဆန္ဒပြည့်ဝပါစေကြောင်း အစဉ်ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလျက် Sweety ဇာဘော်လီမိသားစု”

Hot Line - 09 512 2 512, 09 50 888 90, 09 205 96 96
Customer Service Phone - 09-777 888 914, 09-777 888 915, 09-777 888 916, 09-777 888 917

ကြော်ငြာ

Healthcare Call Center

သိလိသမျှ ကျန်းမာရေး 7887 ဖုန်းဆက်ပေး

၂၄ နာရီ ဝန်ဆောင်မှု

အထွေထွေရောဂါဝေဒနာများ၊ အထူးကု ဆရာဝန်ကြီးများနှင့် ဆေးရုံ ဆေးခန်းလမ်းညွှန်၊ မျိုးဆက်ပွားကျန်းမာရေး၊ အလှအပနှင့် နေထိုင်မှုပုံစံများ၊ ရင်တွင်းခံစားချက်များစသည့် ကျန်းမာရေးအသိပညာဗဟုသုတများနှင့် ပတ်သက်၍ MPT ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး ဝန်ထမ်းဖြင့် Hotline နံပါတ် 7887 သို့ ခေါ်ဆိုပြီး ဆရာဝန်များနှင့် တိုက်ရိုက်ဆွေးနွေးနိုင်ပါပြီ။

www.healthcare.com.mm

ခင်စန်းဝင်း

သတို့သမီးမိတ်ကပ်နှင့် မင်္ဂလာဝတ်စုံ

- အခြေခံ မိတ်ကပ် လိမ်းခြယ်ခြင်း
- သတို့သမီးမိတ်ကပ်၊ ဆံပင်၊ ထိုင်မသိမ်း
- သတို့သမီးမိတ်ကပ်၊ ဆံပင်၊ အနောက်တိုင်း
- Model မိတ်ကပ်၊ Fancy မိတ်ကပ်
- ဆံပင်ညှပ်၊ ကောက်၊ ဖြောင့်

ဖွန်လ (၁၁) ရက်နေ့ စတင်ဖွင့်လှစ်မည်။
(၃)လသင်တန်း၊ တတ်သည်အထိတာဝန်ယူသင်ကြားပေးမည်။
အမှတ် (၂၅၇)၊ ၃၅လမ်း (အထက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
Ph: 01383789, 01251166.

ပြန်ဟည်တွင် ပထမဆုံး ဖွဲ့စည်းထားသော

Since 1996

ပါဏး အစားထိုး ကြမ်းသင်း **ပိုးကူးသိ Promotion**

ကြမ်းခင်း ၃ ကျင်း ဝယ်ယူရင်
Shelf ၁ ခု လက်ခံဆောင်

* Grade A, B, C, D အစစ်များသာ ဖြစ်ပါသည်။

* ဝန်ထမ်း အဖွဲ့အစည်း အပြည့်အစုံ အထိရှိပါသည်။

* လက်ကား ဝယ်ယူလိုသူများအတွက် အထူးဝန်ထမ်း

GRADE A, B, C, D စစ်မှန်မှု ကို စက်ဖြင့် အခမဲ့ လက်တွေ့ စစ်ဆေးပေးပါသည်။

▶ အမှတ် F. (2~8) ပ-ထပ်၊ အောင်ဆန်းကွင်း (မြောက်ဘက်တန်း)၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်၊ ရန်ကင်း။

▶ အမှတ် (11)၊ မင်းကြီးလမ်း၊ အင်းစိန်ဆေးရုံအနီး၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်း။

HOTLINE: 09-79 700 70 70
09-79 700 70 80

Winner Super Diamond Pile Co., Ltd.
W.S.D Group





ISO 9001:2015 Cert. No. 734649

W.S.D Pile

YCDC Licence No.PL-12, MCDC Licence No.PI-006

လျှို့ဝှက်ပေးစို့ရန် အဆောက်အဦးများနှင့် စက်ရုံများတွင်
ပိုင်ပိုင်ခြင်း၊ Bored Pile, လှုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရုံပါက
ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။

Add: အမှတ်(၅၆)၊ မြေညီထပ်၊ ၄၄လမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်း။
Ph: 01-381964, 09-73131288, 09-73150482, 09-250499988
Off: Ph- 09-250 288811, Email: wsdmyanmar@gmail.com

Add: အမှတ်(၁၅-၁၀)၊ (၃၃)လမ်း၊ (၈၁-၈၂)လမ်းကြား၊ မန္တလေး။
Ph: 09-265820507
Facebook: Winner Super Diamond Piling Co.,Ltd

ကြော်ငြာ

ဦးစိုးရွှေမြင့် B.Sc (Hons.), M.Sc (Engineering Physics) (YU), I.D.C.S (NCC, London) ဒေါ်သန္တာထွန်း B.Sc (Physics)

ဦးစီးတည်ထောင်ဖွင့်လှစ်သည်



မြန်မာ့ပညာရေးကို တန်ဖိုးထားအားပေးသော MEC

MYANMAR EDUCATION CENTRE

မြန်မာ့ပညာရေးအောင်မြင်

ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း သူငယ်တန်းမှ ဒသမတန်း

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့်ပြုချက်မှတ်ပုံတင်အမှတ် - တက ၁၃/၀၂/၀၉၃

၂၀၁၇-၂၀၁၈ ပညာသင်နှစ်အတွက် ကျောင်းအပ်လက်ခံနေပါသည်

ကျောင်းစာပြန်နေရာ MEC-1 အမှတ် (၁၅၈)၊ ခရေပင်လမ်းမကြီး၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ MEC-2 အမှတ် (၅၉၊ ၆၀၊ ၆၁)၊ ပိတောက်လမ်း၊ ၂ (က) ရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဆက်သွယ်ရန် ၀၉ ၅၁၀ ၂၁၃၃၊ ၀၉ ၅၁၀ ၅၅၂၀၃၊ ၀၉ ၇၉၈၉၆၃၈၉၇၊ ၀၉ ၇၉၆၃၇၄၅၅၁

Myanmar Education Centre (MEC) သည် စေတနာ၊ သဒ္ဓါ၊ ဝါသနာတို့ဖြင့် ရင်းနှီးမတည်ကာ ကျောင်းလစဉ်ကြေးကို မိဘများ ဝန်ထုပ်ဝန်ပိုးမပြုစေရန်ရည်ရွယ်၍ အတတ်နိုင်ဆုံး လျော့ချကောက်ခံထားပါသည်။

ကျောင်းပုံစံနှင့် ပြင်ဆင်မှု MEC ကျယ်ဝန်းသော ကိုယ်ပိုင်မြေပေါ်တွင် ကျောင်းပုံစံဆောက်လုပ်ထား၍ စာသင်ခန်းများ ကျယ်ဝန်းပြီး လေဝင်လေထွက် နှင့် အလင်းအား အထူးကောင်းမွန်ခြင်း၊ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုရှိ၍ ကျယ်ဝန်းသော အားကစားကွင်း ပါရှိခြင်း၊ ကျောင်းနေရာ တည်ငြိမ်မှုရှိခြင်း (မပြောင်းရွှေ့ရပါ) တို့နှင့် ပြည့်စုံပါသည်။ စာသင်ခန်းတိုင်းတွင် လေအေးပေးစက် (Air Condition) များ အပြည့်တပ်ဆင်ထားပြီး၊ သောက်သုံးရေအတွက် ရေသန့်စက် တပ်ဆင်ထားရှိပါသည်။

သင်ကြားမှုပုံစံ၊ စနစ်နှင့် ခွဲစည်းပုံ MEC နိုင်ငံတော်မှ ချမှတ်ပေးထားသော သင်ရိုးညွှန်းတမ်းများအား တည်ထောင်သူ၊ ကျောင်းအုပ်ချုပ်မှု အဖွဲ့ဝင်များနှင့် ကျောင်းအုပ်ကြီး၏ စီမံအုပ်ချုပ်မှုဖြင့် သက်ဆိုင်ရာဘာသာရပ်သင် ဆရာ၊ ဆရာမများမှ စဉ်ဆက်မပြတ် သင်ကြားခြင်း၊ လေ့ကျင့်ခြင်း၊ တတ်မြောက်မှုစစ်ဆေးခြင်းတို့ကို စည်းစနစ်ကျနစွာဖြင့် ကြိုမတ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။ စေတနာနှင့် ဝိသနာတို့ကိုအရင်းခံပြီး အင်္ဂလိပ်စာ (4 Skills)၊ ပန်းချီပညာ၊ မြန်မာ့ရိုးရာသုံးပညာတို့ကို ထပ်ဆောင်း၍ သင်ကြားပေးခြင်းများပါဝင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူတို့၏ ပညာအရည် အသွေးကိုသာမက စိတ်ဓာတ်၊ စည်းကမ်း၊ စာရိတ္တမူတို့ဖြင့် ကြိုနိုင်ကောင်း မွန်ရေး နည်းလမ်းကောင်းများကိုပါ အဓိကထား၍ လေ့ကျင့်ပျိုးထောင်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ တည်ထောင်သူ၊ အုပ်ချုပ်သူများကိုယ်တိုင် ပညာရေးတွင် Ph.D, M.Sc, B.Sc နိုင်ငံတကာ ဘွဲ့များရရှိကာ သင်ကြားမှု၊ အုပ်ချုပ်မှု အတွေ့အကြုံရှိ ကျောင်းအုပ်ကြီးများ၊ ဆရာ၊ ဆရာမများ အင်အားများစွာဖြင့် ခိုင်မာစွာ ခွဲစည်းတည်ထောင်ထားသော ကိုယ်ပိုင်ကျောင်းကြီး ဖြစ်ပါသည်။

ကျောင်းချိန်နှင့် အငွေမတန်း၊ နဝမတန်း၊ ဒသမတန်းများအတွက် MEC သူငယ်တန်းမှ ဒသမတန်းအထိ နံနက် ၈:၀၀ မှ မွန်းလွဲ ၁:၃၀ နာရီအထိ၊ အငွေမတန်း၊ နဝမတန်း၊ ဒသမတန်း များအတွက် Study Guide အချိန်များ ရှိပါသည်။ (Study Guide အချိန်ယူသော အငွေမတန်း၊ နဝမတန်း၊ ဒသမတန်းများ နံနက် ၈:၀၀ နာရီမှ ညနေ ၄:၃၀ နာရီအထိ) MEC လုံခြုံစိတ်ချရသော ကျောင်းကား (Ferry) များ ရှိပါသည်။ ရန်ကုန်မြို့အနှံ့ ကြီး/မို စီစဉ်ပေးပါသည်။

Table with 4 columns: အတန်း (Grade), ကျောင်းချိန် (School Hours), ကျောင်းလခ (Fees), ဝင်ကြေး (Entrance Fee). Rows include grades from 1 to 10 with corresponding fee details.

စွန့်လွှတ် တန်းခွဲသစ်များ ဖွင့်နေပါပြီ။

Advertisement for 'ပညာနှင့်တော်' (Education and Right) featuring a tree logo and text about education and social business. Includes contact information for Pnnd School.

ဆရာကောင်းမှ တပည့်ကောင်းမည် မူလတန်း၊ အလယ်တန်း၊ အထက်တန်းကျောင်း ရည်ရွယ်ချက် ခေတ်မီပညာရေးသည် အဓိကပင်မလမ်းကြောင်းကြီး ဖြစ်သည်ဟု ယုံကြည်သည်။ အခြေခံမူကြီးများ စာရိတ္တမူတို့ဖြင့်နိုင်ရေး၊ စည်းကမ်း ကျင့်ဝတ် စောင့်ထိန်းလိုက်နာရေး၊ ပညာရည် ထူးချွန်ထက်မြက်ရေးဟု မူကြီးသုံးရပ်ချမှတ်ကာ အရည်အချင်းပြည့်ဝသော ဆရာ ဆရာမကြီးများဖြင့် တာဝန်ယူ တည်ဆောက်နေကြပါသည်။

ရုံးချုပ် - ဩအမှတ် 118 A/B ကျွန်းရွှေမြိုင်လမ်း၊ VIP-1 ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်ချုပ်ရွာ၊ သုဝဏ္ဏ၊ ရန်ကုန်၊ Tel : 01-577 605, 09 782 216 338 pnnndschool ကျောင်းရုံးခန်း > A-2 (တက်လမ်း)၊ သံသယလမ်း၊ သုဝဏ္ဏ

Advertisement for Myanmar Human Resources Institute (MHR) and ABE. Features photos of students and text about various courses like IGCSE, SAT, and University Management. Includes contact info and website.

Advertisement for James Cook University (JCU) Singapore. Includes the university logo, text about admission info day 2017, and a table with Date (3.6.2017), Time (2 PM - 4 PM), and Venue (Pinya Room, Level-3, Sule Shangri-La Hotel).

Advertisement for 'မကြွေသောပန်း' (Unfading Flower). Text about quality products and services. Includes phone numbers: 09 2580 2220, 09-250 499979, 09 732 09992, 09 25444 9533.

Table listing various services and prices. Columns include service names (e.g., သယံဇာတ၊ သုဝဏ္ဏ VIP) and prices in Kyats.

ရုံးချုပ် (ရန်ကုန်) - အမှတ် (၅)၊ အခန်း (၄)၊ အိမ်အိုင်စိတ်ပက်စီ၊ လှိုင်တက္ကသိုလ်နယ်မြေ၊ ☎ ၀၁-၅၂၁၂၅၅ ၊ ၀၉-၇၉၉၅၅၅၉၅၉ ရုံးခွဲ (ရန်ကုန်) - အမှတ် (၆၇)၊ မြေညီထပ် (ယာ)၊ ဘုန်းကြီးလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ☎ ၀၉-၅၀၆၂၀၇၁ ၊ ၀၉-၇၇၇၂၂၃၂၁



ငြိမ်းချမ်းရေးဘောလုံးပြိုင်ပွဲ နေပြည်တော်၌ ကျင်းပ

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်၊ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်တို့ ငြိမ်းချမ်းရေးဘောလုံးပြိုင်ပွဲ အားပေးကြည့်ရှုစဉ်။

နေပြည်တော် မေ ၂၄

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ-(၂၁)ရာစုပင်လုံ ဒုတိယအစည်းအဝေး အထူးအစည်းအဝေးအဖြစ် အထိမ်းအမှတ် ငြိမ်းချမ်းရေးဘောလုံးပြိုင်ပွဲကို ယနေ့ညနေ ၅ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားပြိုင်ကွင်း၌ ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်၊ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်တို့ တက်ရောက်အားပေးကြည့်ရှုသည်။

ပြိုင်ပွဲသို့ ဒုတိယသမ္မတ ဦးတင်ကျော်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်၊ ဦးထင်ကျော်နှင့်ဇနီး ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်တို့ တက်ရောက်အားပေးကြည့်ရှုသည်။ ပြည်ထောင်စုလူငယ်အားကစားအဖွဲ့များ ပါဝင်သည့် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိအားကစားပြိုင်ကွင်း၌ ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်နှင့်ဇနီး ဒေါ်စုစုလွင်၊ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်တို့ တက်ရောက်အားပေးကြည့်ရှုသည်။

ဥက္ကဋ္ဌ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် မကွေးတိုင်းဒေသကြီးတို့မှ ဝန်ကြီးချုပ်များ၊ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဘောလုံးအားကစားကို ချစ်မြတ်နိုးကြသည့် ဒေသပိုင်ရှင်များ တက်ရောက်ကြသည်။ ရှေးဦးစွာ အနုပညာရှင်များက တေးသံသာများဖြင့် သီဆိုဖျော်ဖြေကြသည်။

စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့ *

ငြိမ်းချမ်းရေး ဆောင်ရွက်ရာမှာ အရေးကြီးဆုံးအချက်က အစိုးရ၊ တပ်မတော်နဲ့ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင် အဖွဲ့တွေအကြား အပြန်အလှန်ယုံကြည်မှုဖြစ်

စာမျက်နှာ - ၁၀

(၂၁)ရာစုပင်လုံ ဒုတိယအစည်းအဝေး တက်ရောက်သူအချို့၏ စကားသံများ

စာမျက်နှာ - ၁၁

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးညီလာခံ-(၂၁) ရာစုပင်လုံကို ကြိုဆိုသောအားဖြင့် အကျဉ်းထောင်အသီးသီးမှ အကျဉ်းသား ၂၅၉ ဦး လွတ်ငြိမ်းချမ်းသာခွင့်ပြု



အင်းစိန်(ဗဟို)အကျဉ်းထောင်မှ လွတ်မြောက်လာသည့် ဦးလှဖုန်းအား လာရောက်ကြိုဆိုသူများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

ရန်ကုန် မေ ၂၄
ပြည်ထောင်စု ငြိမ်းချမ်းရေး ညီလာခံ-(၂၁) ရာစုပင်လုံကို ကြိုဆိုသောအားဖြင့် လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံအချင်းချင်း မိတ်ဝတ်မပျက် ဆက်ဆံရေးကို ရှေးရှုသောအားဖြင့် လည်းကောင်း အကျဉ်းထောင်အသီးသီးမှ ပြစ်ဒဏ်ကျခံနေရသူများအနက် နိုင်ငံခြားသား ၇၃ ဦးနှင့် နိုင်ငံသား ၁၈၆ ဦး စုစုပေါင်း ၂၅၉ ဦးကို ပြစ်ဒဏ်မှ လွတ်ငြိမ်းခွင့်ပေးခဲ့သည်။
ယနေ့ နံနက်ပိုင်းက အင်းစိန်(ဗဟို) အကျဉ်းထောင်မှ လွတ်ပေးရာတွင် ဆက်သွယ်ရေးဥပဒေ ပုဒ်မ-၆၆ (ဃ)၊ နိုင်ငံတော် အကြည်ညိုပြုပျက်စေမှု အပါအဝင် ပုဒ်မလေးခုဖြင့် တရားစွဲခဲ့ပြီး ပြစ်ဒဏ် နှစ်နှစ်ချမှတ်ခံရသည့် ဦးလှဖုန်းနှင့် လဝက ဥပဒေ ၁၃(၁) ဖြင့် ပြစ်ဒဏ်နှစ်နှစ်ကျခံရသူ တရုတ် နိုင်ငံသား တစ်ဦးတို့ပါဝင်ကာ အဆိုပါ နိုင်ငံခြားသားကို ပြည်နှင့်ဒဏ်ပေးရန် အတွက် သက်ဆိုင်ရာနှင့် ချိတ်ဆက် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
စာမျက်နှာ ၁၂ ကော်လံ ၁ သို့ ♦

VINAMILK ကိုယ်ဝန်ဆောင်နှင့် နို့တိုက်မိခင်များအတွက် အပြည့်ဝဆုံးအဟာရ

ဒိုင်လက်မာမာ

Dielac Ma Ma သည် ကိုယ်ဝန်ဆောင်နှင့် နို့တိုက်မိခင်များအတွက် အထူးရည်ရွယ်ထုတ်လုပ်ထားသော အဟာရဓာတ် (၃၇)မျိုးပါဝင်ပြီး ဝိတာမင်နှင့် သတ္တုဓာတ် (၂၈)မျိုးပါဝင်သည့် အဟာရပြည့်ဝသော ဖြည့်စွက်စာဖြစ်ပါသည်။ **Dielac Ma Ma** သည် အရသာကောင်းမွန်၍ မိခင်၏ ကျန်းမာရေးအတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သော အဟာရဓာတ်များအား ပြီးပြည့်စုံစွာရရှိစေပြီးသန္ဓေသား၏ဘက်စုံတိုးတက် ဖွံ့ဖြိုးမှုများ ဖြစ်သည့် အမြင်လွှာနှင့် အာရုံကြောစနစ်ဖွံ့ဖြိုးစေခြင်း၊ အရိုးများဖွံ့ဖြိုးစေခြင်းတို့အတွက် များစွာအထောက်အကူပြုပါသည်။

dielac mama
GOOD FOR MOTHER GOOD FOR BABY
For Pregnant & Breastfeeding Mothers

IRON, IODINE, SOLUBLE FIBER, DHA, CALCIUM, FOLIC ACID

ဝေဖန်မှုအနား ၂၀၀ မီလီလီတာတွင် Dielac Ma Ma ၄ ဇွန်း (၃၄ ဂရမ်ခန့်) အားထည့်၍ အဖျန်းများအားလုံးပျော်ဝင်သွားသည်တိုင် ဓမ္မပေးပါ။ ကိုယ်ဝန်ဆောင်နှင့် နို့တိုက်မိခင်များအတွက် ပိုမိုလိုအပ်သော အဟာရဓာတ်များအားပြည့်ဝစွာ ရရှိစေရန် တစ်နေ့လျှင် ၂ ဇွက်မှ ၃ ဇွက်ထက်သုံးပါ။ ဇွန်ပြီး ၄ ပတ်အတွင်း စောက်သုံးသင့်ပါသည်။

Marketed & Distributed By: SYNCHRO WORLD COMPANY LIMITED
Customer Care Line : 09977121600